

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၈၉)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လဆန်း ၈ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့။

**မြတ်ဗုဒ္ဓ၏တန်ဖိုးကြီးမား အသိပေးတရား
အပ္ပမာဒေဒု သမ္မာဒေသ**

မမေ့မလျော့ မပေါ့မတန် အစဉ်သဖြင့် သတိတရားဖြင့် နေကြလော့။
“သတ္တဝါအများ အိမ်သားတို့။ ကံ၊ စိတ်၊ ဥတု၊ အာဟာရ တည်းဟူသော
အကြောင်းတရားလေးပါးတို့ ပြုပြင်သမျှ စီရင်သမျှခံနေကြရကုန်သော
ရုပ်နာမ်နှစ်ပါး၊ သင်္ခါရတရားတို့သည် ဖြစ်လျှင်ပျက်သောသဘော ရှိကုန်၏။
မြဲမြံသောသတိဖြင့် သီလ၊ သမာဓိ၊ ပညာတရားတို့ကို ပြည့်စုံတိုးပွားအောင်
အားထုတ်ရစ်ကုန်လော့။” (ဒီယနိကာယ်မဟာဝဂ္ဂပါဠိ-၁၂၈။)

လယ်ယာမြေများ၊ သားငါးထုတ်လုပ်နိုင်မှု၊ သစ်တောအခြေခံကောင်းများသည် ဖွံ့ဖြိုးစေမည့်အထောက်အပံ့ဖြစ်



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သံတွဲမြို့ရှိ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှမင်း၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် သံတွဲမြို့နယ်ခန်းမ၌ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ လူမှုကွန်ရက်အဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အုန်းက

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်က ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများနှင့် နောင်အနာဂတ်ကာလများတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် လက်တွဲ၍ ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ရခိုင်စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ❖

“ရခိုင်ပြည်နယ်သည် ဖွံ့ဖြိုးမှုနှေးကွေးနေသည့်အတွက် ပြည်ထောင်စု ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ငွေများအပြင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှလည်း ဖြည့်ဆည်းပေးခဲ့ပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ”



ကမ္ဘာလှည့်သင်္ဘောနှစ်စင်း ရန်ကုန်မြို့သို့ ဆိုက်ရောက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
အမေရိကန်အခြေစိုက် Silversea ကုမ္ပဏီမှ MV Silver Winds ကမ္ဘာလှည့်သင်္ဘောကြီးသည် ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ရောက်လာသည်။ အဆိုပါသင်္ဘောပေါ်တွင် အမေရိကန်နှင့် ဥရောပသားများ အများဆုံးပါရှိပြီး ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် ၂၇၀ လိုက်ပါလာကြသည်။ Myanmar Voyages ကုမ္ပဏီ၏ စီစဉ်မှုဖြင့် အဆိုပါ ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသည်များသည် ရန်ကုန်မြို့၊ တစ်ဝိုက်၊ ပဲခူး၊ ပုဂံနှင့် မန္တလေးမြို့သို့ သွားရောက် စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၂ ❖

ယနေ့ မာတိကာ

ပဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချရေးနှင့် ပညာရေးကဏ္ဍ

ဆောင်းပါး **၈ > ၆**

ဂါးဒီးယန်းတစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမား

ဆုရ ခိုလေး **၈ > ၁၃**

Whirlpool HOME APPLIANCES

40% QUICKER ICE MAKING

ကမ္ဘာ့ပထမဆုံး (၁) ဘက်ကောင်ရည်၊ ဘဝပရိုတက် အမှတ်တံဆိပ်လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ

The 6th sense technology

Remagic

တပ်မြို့ပြအနယ်နယ်ရှိ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းအစုရောင်းကိုယ်စားလှယ်ဆိုင်များတွင်လည်း ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။ Ygn : 01-513816, 510562, 09-5118360 Mdy : 02-72279, 09-73152680

ပြည်ထွင်းသတင်း

စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အသိပညာရှင်များ၊ အတတ်ပညာရှင်များ ဆက်လက်မွေးထုတ်ရန်လိုအပ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် နှစ် (၉၀)ပြည့်နဝရတ်ရတု အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ယာဝု)



ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးအုန်းသန်း၊ ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမျိုးကြွယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက နှစ် (၉၀)ပြည့် နဝရတ်ရတု အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတက ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားရာတွင် ဤရေဆင်းတက္ကသိုလ်၏ သမိုင်းကို ပြန်ကြည့်မည်ဆိုလျှင် ၁၉၂၄ ခုနှစ်တွင် စိုက်ပျိုးရေးကောလိပ်နှင့် သုတေသနဗိမာန်အဖြစ် မန္တလေးမြို့၌ စတင်

မွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် ထောင်သောင်းမကသော စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ အရေအတွက် များများလိုအပ်နေသကဲ့သို့ အရည်အသွေးထိန်းသိမ်းရန်နှင့် မြင့်တက်ရန်လည်း လိုအပ်ပါကြောင်း။

အခြားသော ဘာသာရပ်များ နည်းတူ စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာသင်ကြားနေရန်၊ တစ်သက်တာလုံး ထိတွေ့လေ့ကျင့်နေရန် အထူးလိုအပ်

ရွက်နေသည့်လုပ်ငန်းများ၏ လုပ်သားပညာရှင်လိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိဟု ဆွေးနွေးသုံးသပ်ကြပါကြောင်း။

တက္ကသိုလ်ဘွဲ့ရများသည် မိမိနှင့်သင့်တော်သည့် အလုပ်အကိုင်များရရှိရေးအတွက် ရှာဖွေနေရသကဲ့သို့ လုပ်ငန်းရှင်များဘက်ကလည်း မိမိလုပ်ငန်းနှင့်သင့်တော်သည့် ဘွဲ့ရသူများရရှိရေးကို ရှာဖွေနေရပါကြောင်း။

မည်သည့်နေရာတွင် လိုအပ်နေသည်ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်၊ စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းရှင်၊ တောင်သူလယ်သမား၊ သီးနှံ၏ ဈေးကွက်လက်ရှိ ရှိကြသူများအားလုံး ပါဝင်ဆွေးနွေးသင့်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် စိုက်ပျိုးဖြစ်ထွန်းသည့် မြေအရင်းအမြစ်ပေါများကြွယ်ဝသော်လည်း မျှော်မှန်းထားသလောက် အကျိုးရှိအောင် အသုံးမပြုနိုင်သည့်ကဲ့ တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ထို့အတူ မြစ်ချောင်း၊ အင်းအိုင်များ များပြားနေသလောက် ရေများကို တစ်နှစ်ပတ်လုံး အကျိုးရှိအောင် အသုံးမပြုနိုင်သည့်ကဲ့လည်း တွေ့ရှိရပါကြောင်း။ သဲကန္တာရနိုင်ငံများတွင် ရေရှားပါးသော်လည်း ရေကို တစ်စက်ချင်းအသုံးပြုနိုင်သည့်အတွက် စိုက်ပျိုးရေးအောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းသည့် နိုင်ငံများဖြစ်နေသည်ကိုတွေ့ရှိရပါကြောင်း။

ယင်းနိုင်ငံများသို့ မိမိတို့နိုင်ငံမှ သွားရောက်အလုပ်လုပ်၊ ပညာသင်ကြားကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည့်အတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့်အချက်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအညီ နိုင်ငံ၏လူဦးရေအများစုသည် ကျေးလက်ဒေသတွင် နေထိုင်ကြပြီး လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကိုသာ အဓိကထားလုပ်ကိုင်ကြပါကြောင်း၊ အများစုမှာ ဆင်းရဲကြွပ်ပါးကြောင်း၊ မိရိုးဖလာစိုက်ပျိုးနည်းကိုသာ အသုံးပြုခြင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် မိုးရေကိုသာ အားထားခြင်း၊ ခေတ်မီစိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ ပညာဗဟုသုတနည်းပါးခြင်း၊ တိုးချဲ့ရန် အရင်းအနှီးနည်းပါးခြင်း၊ နေထိုင်ရာဒေသ၏ အခြေခံအဆောက်အအုံ မဖွံ့ဖြိုးခြင်းနှင့် လယ်ယာထွက်ကုန်ပစ္စည်းများ သင့်တော်သည့် ဈေးနှုန်းမရရှိခြင်း စသည့်အချက်များသည် တောင်သူလယ်သမားများ ဆင်းရဲသဲသဲရာတွင် တစ်လည်လည်ဖြစ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအချို့ ဖြစ်ပါကြောင်း။

အများစုဖြစ်သည့် တောင်သူ

လယ်သမားများ ချောင်လည်လာပြီး သုံးစွဲနိုင်သည့် အလယ်အလတ် လူတန်းစားအဖြစ် မြင့်တက်လာမှသာ မြန်မာနိုင်ငံသည်လည်း ဆင်းရဲသည့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံအဖြစ်မှ လွတ်မြောက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် တောင်သူလယ်သမားများ၏ လူနေမှုဘဝမြှင့်တက်လာရေး၊ နိုင်ငံဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုနှုန်း ကျဆင်းလာရေး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးစီမံချက်ကို ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည်မှာ သုံးနှစ်ကျော် ခဲ့ပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ပေးခြင်း၊ လက်မှုလယ်ယာမှစက်မှုလယ်ယာသို့ ကူးပြောင်းနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ စိုက်ပျိုးသီးနှံများတစ်စက် အထွက်နှုန်းတိုးတက်လာအောင် ပညာပေးခြင်း၊ ပေါင်းစည်းလယ်ယာများ၏ အကျိုးကျေးဇူးများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ထို့အတူ အခြားသက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရများကလည်း လိုအပ်သည့် ဒေသ၏အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖွံ့ဖြိုးလာအောင် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်အနေဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ရာ ဤတက္ကသိုလ်ကြီး၏ လက်အောက်ခံ အခြားသော တက္ကသိုလ်ခန့်ခွဲမှုကို တစ်နိုင်လုံးတွင် ဖြန့်ဖြူးသင်ကြားပေးနေပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအောင် အာရုံစေသအတွင်းရှိသည့် နိုင်ငံများ၊ ဥရောပနိုင်ငံများ၊ တောင်အမေရိကတိုက်၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံများနှင့် ချိတ်ဆက်နီးနော လေ့လာနေသည်ကို အားရဖွယ်တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်သစ် စနစ်သစ်နှင့်အညီ နိုင်ငံတော်၏ လိုအပ်ချက်၊ တောင်သူလယ်သမား

များ၏လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သည့် စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင် လူတော်လူကောင်းများ ဆက်လက်မွေးထုတ်နိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ဂုဏ်ထူးဆောင်နာယက၊ ဘွဲ့ရကျောင်းသားဟောင်း ဒေါက်တာချစ်၊ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမျိုးကြွယ်နှင့်ကိုရီးယားနိုင်ငံ မှတ်ပုံတက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဂျောင်ဟွန်မွန်းတို့က ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးမြင့်လှိုင်က ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းအား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်ပေးအပ်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတက ဒုတိယဝန်ကြီးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ဘွဲ့ရများဖြစ်သော စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ဂုဏ်ထူးဆောင်နာယက ဒေါက်တာချစ်နှင့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအုန်းသန်းတို့အား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်များ ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်က စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာဆလိင်းထွန်းသန်း၊ ဦးတင်နိုင်၊ ဒေါက်တာကျော်သန်း၊ ဒေါက်တာမြင့်သောင်း၊ ဒေါက်တာတင်ထွန်းနှင့် ဒေါက်တာမျိုးကြွယ်တို့အား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်များ ချီးမြှင့်သည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကိုရီးယားနိုင်ငံ မှတ်ပုံတက္ကသိုလ်မှ တာဝန်ရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုတံဆိပ်များ လွှာများ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများစုပေါင်း၍ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမရွှေ၌ အမှတ်တရဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများသည် စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် နှစ် (၉၀)ပြည့် နဝရတ်ရတုအထိမ်းအမှတ် သစ်ပင်များကိုစိုက်ပျိုးပေးကြပြီး ရေဆင်းတက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း၌ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) (သတင်းစဉ်)



ဖွင့်လှစ်ပြီး သင်တန်းကာလ သုံးနှစ်ဖြင့် ဒီပလိုမာဘွဲ့ကို စတင်အပ်နှင်းခဲ့သည်ဟု သိရှိခဲ့ရပါကြောင်း။

၁၉၇၃ ခုနှစ်တွင် ရေဆင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပြီး ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် စိုက်ပျိုးရေးမဟာသိပ္ပံဘွဲ့ သင်တန်းကို စတင်သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ၁၉၉၈ ခုနှစ်တွင် ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ဟု အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ်ခဲ့ပြီးနောက်ပိုင်း စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံပါရဂူဘွဲ့ သင်တန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ် သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

နှစ်ပေါင်း (၉၀) သက်တမ်းရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ တစ်ခုတည်းသော စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ဖြစ်သည့်အတွက် ဝမ်းသာဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် ဤစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်မှ မွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များသည်လည်း ထောင်သောင်းမကရှိပြီဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့

မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တက္ကသိုလ်တစ်ခုတွင် ဘွဲ့တစ်ခု၊ နှစ်ခုရရှိသည့်အပြင် အသက်မွေးပညာ တတ်မြောက်ပြီ အရာရာကိုအောင်နိုင်ပြီဟု မဆိုနိုင်ပါကြောင်း၊ တက္ကသိုလ်မှပေးလိုက်သည့် ဘွဲ့၊ ပညာရပ်ဆိုသည်မှာ လက်တွေ့လူ့လောကအတွက် အခြေခံလိုအပ်ချက်များကို သင်ကြားပေးလိုက်ခြင်းသာဖြစ်ပါကြောင်း၊ လက်တွေ့ဘဝလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သည့်အခါ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ၊ လုပ်ငန်းနှင့်ရင်းနှီးထိတွေ့မှုပညာရပ်များ များစွာလေ့လာသင်ကြားရမည်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုကြပါကြောင်း။

ပညာရေးကဏ္ဍမှ ပညာရှင်များနှင့် လက်တွေ့လုပ်ကိုင်နေသော လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများ၏ ဆွေးနွေးပြောဆိုမှုများအရ ယနေ့တက္ကသိုလ်များမှမွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် ပညာရှင်ဘွဲ့ရများသည် လက်တွေ့ဆောင်

တက္ကသိုလ်ဘွဲ့ရများသည် သင့်တော်သည့် အလုပ်အကိုင်မရရှိကြသကဲ့သို့ လုပ်ငန်းရှင်များကလည်း လုပ်ငန်းနှင့်သင့်တော်သည့်ဘွဲ့ရများကို ရှာဖွေရခြင်းဖြစ်နေသည်ဟု ပြောဆိုသည့်အတွက် ပညာရေးကဏ္ဍအသီးသီးမှ မွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် ပညာရှင်နှင့်လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်မကိုက်ညီသဖြင့် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများကို ပြန်လည်လေ့လာပြင်ဆင်သင့်သည်ဟုလည်း သုံးသပ်နေကြပါကြောင်း။

ယခု စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ကြီးပေါ်ပေါက်လာသည်မှာ ရာစုနှစ်တစ်ခုနီးပါးရှိခဲ့ပြီး တက္ကသိုလ်ကြီးမှ မွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် ပညာရှင်များသည်လည်း သင့်တော်သောအရေအတွက်တစ်ခု ရရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော် မြန်မာနိုင်ငံ၏စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍတွင် ယနေ့ထိ နိုင်ငံတကာအဆင့်သို့ မတက်လှမ်းနိုင်ခြင်းသည်

၂၀၁၃ခုနှစ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် ထူးချွန်ဆုရရှိသူများအား ဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူပီပါသည်။

ONE TEA

နို့ဆီဥနှင့် တစ်ခါသုံးနို့ဆီရောင်း

09 5178737

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုသဘင်

ကျောပိုးမှ

ဆက်လက်၍ ၂၀၁၃ ခုနှစ် အတွက် အကောင်းဆုံးမြန်မာ့ရုပ်ရှင် ထူးချွန်ဆုများကိုချီးမြှင့်ရာ အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် တေးဂီတဆုအတွက် ကြယ်စင်မော်ကွန်း ဇာတ်ကားမှ ဂီတမှူး စန္ဒရားတင်ဝင်းလှိုင်က လည်းကောင်း၊ အကောင်းဆုံး အမျိုးသမီးဇာတ်ပို့ဆုအတွက် “စုန်းပြုံး” ဇာတ်ကားမှ နိုင်သင်းကြည်က လည်းကောင်းရရှိကြပြီး တာဝန်ရှိသူများက အကယ်ဒမီရွှေစင်ရုပ်ဆုများချီးမြှင့်ကာ ဆုရရှိကြသူများက ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်စကား ပြန်လည်ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ရုပ်ရှင်အနုပညာရှင်များ၏ မျိုးဆက်သစ် သားသမီးငယ်များက ခေတ်လေးခေတ်ဖြတ်သန်းခဲ့သော ရုပ်ရှင်သမိုင်းကြောင်းအား “ကြယ်စင်လင်းတို့ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်” တေးသီချင်းဖြင့် သရုပ်ဖော်တင်ဆက်သည်။



“ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်ကားဖြင့် အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်တေးဂီတဆုရရှိသူ ဂီတမှူး စန္ဒရားတင်ဝင်းလှိုင် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု လက်ခံယူစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယင်းနောက် အကောင်းဆုံးကောင်း အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာအမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆုအတွက် “နင်စေရင်” ဇာတ်ကားမှ မင်းဦးတလည်းကောင်း၊ အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာအမျိုးသမီးဇာတ်ပို့ဆုအတွက် “နင်စေရင်” ဇာတ်ကားမှ မင်းဦးတလည်းကောင်း၊ အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာအမျိုးသမီးဇာတ်ပို့ဆုအတွက် “စေတနာရဲ့ ကချေရင်” ဇာတ်ကားမှ မင်းဦးတလည်းကောင်း ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။



၂၀၁၃ ခုနှစ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုရရှိသူများ၏ ဖျော်ရွှင်ကြည်နူးမှုများကို တွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

လည်းကောင်းရရှိကြပြီး တာဝန်ရှိသူများက အကယ်ဒမီရွှေစင်ရုပ်ဆုများချီးမြှင့်ကာ ဆုရရှိကြသူများက ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်စကား ပြန်လည်ပြောကြားကြသည်။

ဆက်လက်၍ “မြန်မာ့စိတ်ရင်းမြန်မာ့ရှုခင်း” တေးသီချင်းကို မြန်မာ့စောင်းလက်သံနှင့် လေဆာစောင်း (Laserhurb) တို့ဖြင့် တွဲဖက်တီးခတ်ကာ ကကွတ်များဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သည်။

ယင်းနောက် အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆုအတွက် “နင်စေရင်” ဇာတ်ကားမှ ဝတ်မှုန်ရွှေရည်ကလည်းကောင်း၊ အကောင်းဆုံး အမျိုးသားဇာတ်ဆောင်ဆုအတွက် “နင်စေရင်” ဇာတ်ကားမှ ပြေတီဦးကလည်းကောင်း ရရှိကြပြီး တာဝန်ရှိသူများက အကယ်ဒမီရွှေစင်ရုပ်ဆုများ ချီးမြှင့်ကာ ဆုရရှိကြသူများက ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်စကား ပြန်လည်ပြောကြားကြသည်။



“နင်စေရင်” ဇာတ်ကားဖြင့် အကောင်းဆုံးအမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆုရရှိသူ မင်းဦး မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု လက်ခံယူစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



“နင်စေရင်” ဇာတ်ကားဖြင့် အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆုရရှိသူ ဝတ်မှုန်ရွှေရည် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု လက်ခံယူစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု (အကယ်ဒမီဆု) ရရှိကြသူ ရုပ်ရှင်အနုပညာရှင်များနှင့် အတတ်ပညာရှင်များအား ဂုဏ်ပြုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ရွန်းလဲ့တောက်ပ ငွေကြယ်ပွင့်တို့ရဲ့ အကယ်ဒမီည ဆုရရှိသူတို့၏ ရင်ခုန်စကား

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇

ထူးခြားသောဒီဇိုင်းဖြင့် ပြင်ဆင်ထားသည့် အကယ်ဒမီထူးချွန်ဆု ချီးမြှင့်ပွဲစင်မြင့်။ လင်းလက်ဖြာကျနေသော မီးရောင်များ၊ အကယ်ဒမီ ရွှေစင်ရုပ်ဆုကို စိတ်ဝင်စားဖွယ် လှုပ်ရှားပြသနေသော အယ်လ်အီးဒီဇိုဆန်းများဖြင့် ရင်ခုန်စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာ အမူအရာများနှင့် တက်ရောက်လာကြသော အနုပညာငွေကြယ်ပွင့်များ၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု ချီးမြှင့်သည့်အခမ်းအနားကျင်းပရာ ရန်ကုန်မြို့ ရှင်တောပုလမ်းရှိ Myanmar Event Park ခန်းမအတွင်း အကယ်ဒမီထူးချွန်ဆု ကြေညာသံများ၊ ဆုချီးမြှင့်ခံရသည့် အနုပညာရှင်များ၏ ပြုံးပျော်နေသည့် အမူအရာ ဟန်ပန်များနှင့် ဝိုင်းဝန်းဂုဏ်ပြု နှုတ်ဆက်နေကြသည့် အနုပညာရှင် ညီအစ်ကို မောင်နှမများ၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်အကယ်ဒမီဆု ချီးမြှင့်ပွဲကား ရင်ခုန်လှိုက်မောဖွယ်ရာအသစ်အသစ်သော တင်ဆက်မှုများဖြင့် သက်ဝင်လှုပ်ရှားလျက်ရှိရာ အကယ်ဒမီဆု ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့် အနုပညာရှင်များ၏ ရင်ခုန်စကားများကို တွေ့ဆုံမေးမြန်း ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။



အကောင်းဆုံးမြန်မာ့ရုပ်ရှင်အမျိုးသမီးဇာတ်ပို့ဆု နိုင်သင်းကြည် စုန်းပြုံး ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား

အနုပညာမောင်နှမတွေကရော ပရိသတ်ကြီးကပါ ကျွန်မဆုရရှိဖို့ ဆုတောင်းပေးကြတယ်။ ဒီဆုက ကျွန်မကို အကယ်ဒမီရစေချင်တဲ့ ပရိသတ်ကြီးအတွက်လည်း ရယူပေးနိုင်ခဲ့တယ်လို့ မှန်သောသစ္စာစကားကို ပြောလိုပါတယ်။ အကယ်ဒမီဆိုတာ အနုပညာရှင်တိုင်းရဲ့ မှတ်တိုင်ပါ။ စုန်းပြုံးဇာတ်ကားမှာ အကောင်းဆုံးလည်း ကြိုးစားခဲ့တဲ့အပေါ် ယုံကြည်မိပေမယ့် အကယ်ဒမီဆုပေးပွဲ

နီးလာလေလေ ရင်ခုန်လာလေလေ ဖြစ်မိတယ်။ ဒီဇာတ်ကားလေးက အခြေခံလူတန်းစားမိသားစုရဲ့ ဘဝကို သရုပ်ဖော်ထားပြီး ဒရာမာဇာတ်ကားကောင်းပါ။ အကယ်ဒမီက ကျွန်မပါသနာအရ အနုပညာအလုပ်တွေ ဆက်လက်လုပ်ကိုင်သွားဖို့ ခွန်အားတစ်ရပ် ဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။



အကောင်းဆုံးမြန်မာ့ရုပ်ရှင်အမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆု မင်းဦး နင်စေရင် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား အကောင်းဆုံး ကြိုးစားထားခဲ့ပါတယ်။ အကယ်ဒမီ

တွေ့ဆုံမေးမြန်း- မောင်မောင်မြင့်ဆွေ၊ သင်ရတနာ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)၊ မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)

ဆုရဖို့ကိုတော့ မမျှော်လင့်ခဲ့ပါဘူး။ ဒီလိန်ဇာတ်ရုပ်ဖြစ်ပေမယ့် ပရိသတ်ကြီးအတွက် အကောင်းဆုံး ဖျော်ဖြေပေးနိုင်ဖို့ပဲ ကျွန်တော်တွေးထားခဲ့တယ်။ ဒါရိုက်တာပိုင်း အပါအဝင် ဇာတ်ကားတစ်ကားလုံးက မောင်နှမတွေအားလုံးရဲ့ပုံပိုးမှုကြောင့် ဒီဆုကိုရခဲ့တာပါ။ အနုပညာလောကထဲကို မွေးဖွားပေးခဲ့တဲ့ ဆရာဦးခင်ဇော်ကို ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်အတွက် အနုပညာလမ်းကြောင်းမှာ ဆက်လက်လျှောက်လှမ်းခွင့်ရဖို့ အားပေးပါ။ ကျေးဇူးရှင် ပရိသတ်ကြီးကို အမြဲလေးစားစွာနဲ့ ပိုမိုကြိုးစားသွားပါမယ်။

အကောင်းဆုံး မြန်မာ့ရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာဆု ဝိုင်းစေတနာရဲ့ကချေရင်သည် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား

ဒီနှစ်မှာ ကျွန်တော်ရဲ့ဇာတ်ကား နှစ်ကားက ဆန်ခါတင်စာရင်းထဲမှာ ပါခွင့်ရခဲ့တယ်။ စေတနာရဲ့ကချေရင်သည် ဇာတ်ကားက ရှိမန့်တစ်ဒရာမာကားတစ်ကား ဖြစ်ပါတယ်။ Broken Family ကြုံတွေ့ခဲ့ရတဲ့ ကလေးတွေရဲ့ စိတ်ခံစားမှုကို ကျွန်တော်အများကြီး လေ့လာခဲ့တယ်။ သရုပ်ဆောင်တွေ ရွေးချယ်တာကအစ ဇာတ်ကားအစအလယ်အဆုံး သတိထားခဲ့တယ်။ အချစ်ဇာတ်ကားဆိုပေမယ့် ဇာတ်လမ်းရဲ့ဇာတ်ကွက်တိုင်းဟာ အားပြင်းတဲ့အချက်တွေ ပါဝင်တယ်။ ကျွန်တော်ကိုအားပေးကြတဲ့ ပရိသတ်ကြီးရော၊ ကျွန်တော်ရဲ့ဆန္ဒတွေကို အကောင်အထည်ဖော်ပေးခဲ့တဲ့ အနုပညာမောင်နှမတွေအားလုံးကိုရော အထူး ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ အနုပညာရှင်တွေအတွက် အနုပညာထူးချွန်ဆု ရွှေစင်ရုပ်ဆုဟာ အဖိုးမဖြတ်နိုင်တဲ့ ရတနာဖြစ်ပါတယ်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

စာမျက်နှာ ၄ မှ

အသက် ၁၇ နှစ်ကတည်းကနေ အခုချိန်ထိ ဖြတ်သန်းခဲ့တဲ့ အနုပညာခရီးကြမ်းတစ်လျှောက် အတူပါဝင်ခဲ့ကြသူတွေအားလုံးနဲ့ ဆရာသမားတွေအားလုံးကို အလွန်ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ဒီဆုရတာဟာ ရုပ်ရှင်လောကတိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် တွန်းအားတစ်ရပ် ဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။



အကောင်းဆုံး မြန်မာ့ရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာဆု ဝိုင်းစေတနာရဲ့ ကချေသည်



အကောင်းဆုံးအမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆုရ မင်းဦး။

ကျွန်မဘယ်လောက်ကြိုးစားထားတယ်ဆိုတာ တွေ့မြင်မှာပါ။ ဝတ်ရည်ချိုဘဝမှာရော ဂါဂါရဲ့ဘဝမှာရော သဏ္ဍာန်တူကြိုးစားခဲ့တယ်။ စိတ်ရောကိုယ်ရော နှစ်ပြီးအားထုတ်တယ်။ ပညာပေးဇာတ်လမ်းလေးတစ်ခုဖြစ်သလို ကာရိုက်တာအပြင်းဖြစ်လို့ အများကြီး သင်ယူခွင့်ရခဲ့တယ်။ အဓိကကတော့ ကျွန်မကိုယ်ကြည့်ပြီး ပါဝင်သရုပ်ဆောင်စေခဲ့တာကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ဂါဂါအနေနဲ့ သရုပ်ဆောင်ချိန်မှာ ပရိသတ်ကြီးအထင်လွှဲမှာကို စိုးရိမ်စိတ်အနည်းငယ်ဖြစ်ခဲ့ပေမယ့် အနုပညာသမားဆိုတာ မိမိလုပ်ဆောင်ရမယ့် ကျရာဇာတ်ရုပ်ကနေ အကောင်းဆုံးသရုပ်ဆောင်နိုင်ရမယ်ဆိုတာနဲ့လည်းကောင်း၊ ဆရာသမားတွေခိုင်းတဲ့အတိုင်း လုပ်တဲ့အတွက် ဆရာသမားတွေ ကျေးဇူးနဲ့ရရှိခဲ့တာပါ။

အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆုရ ဝတ်မှုန်ရွှေရည် နှင်စေရင် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား အဖိုးမဖြတ်နိုင်တဲ့ အကယ်ဒမီပါရင်။ ကျွန်မကို လက်ခံချစ်ခင်ပေးတဲ့ ပရိသတ်ကြီးအတွက် ရွှေစင်ရုပ်ဆွနဲ့ ကျေးဇူးအပ်ခွင့်ရပါပြီ။ နှင်စေရင် ဇာတ်ကားက ကျွန်မဘဝရဲ့ စိန်ခေါ်မှုတစ်ခု။ ဇာတ်ကား ကြည့်ဖူးတဲ့သူတိုင်း

အကောင်းဆုံးအမျိုးသားဇာတ်ဆောင်ဆု ပြေတီဦး နှင်စေရင် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား ဇာတ်ကားတိုင်းမှာ ကျွန်တော်တစ်စွမ်းသမျှ ကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ အချစ်ရော၊ ဒရာမာရော၊ ရိုမန်တစ်ရော၊ ဟာသရော အားလုံးအတွက် သရုပ်ဆောင်ခဲ့တာပါ။ အကယ်ဒမီသုံးခုရှိပါပြီ။ အားလုံးက ရတနာသုံးပါးနဲ့ မိဘဆရာသမားတွေ ကျေးဇူးကြောင့်ပါ။ ဒီနှစ် ကျွန်တော်ပါတီဇာတ်ကားတွေ အကယ်ဒမီဆန်ခါတင် ထဲပါလာတော့ မျှော်တော့မျှော်လင့်ထားခဲ့တယ်။ ကျွန်တော်ကြိုးစားခွင့်ရရှိပြီး ကံကောင်းခဲ့သလို အနု



အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆုရ ဝတ်မှုန်ရွှေရည်။

ပညာရှင်အားလုံးနဲ့ မိဘပြည်သူတွေအားလုံးကို ကံကောင်းခြင်းတွေရရှိပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးလိုက်ပါတယ်။

ကျွန်တော်အစ်ကိုတစ်ယောက်ပြောခဲ့တာရှိပါတယ်။ လူတစ်ယောက်စီမှာ ကံဇာတာရှိသလို နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံမှာလည်း ကံဇာတာဆိုတာရှိတယ်။ လာမယ့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကနေစတင်ပြီး ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံကြီးတစ်ခုလုံးအောင်မြင်ကြီးပွားပြီး အကောင်းတကာအကောင်းဆုံးကံဇာတာကိုရောက်ရှိပြီး လိုရာဆန္ဒတွေ ပြည့်ဝပါစေလို့ ဆုတောင်းပါတယ်။ တစ်ချိန်က မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြားမှာ မြန်မာစာ မြန်မာစကားအစီအစဉ်မှာ စတင်ပါဝင်ခွင့်ရရှိတဲ့ အချိန်ကနေ အခုအချိန်အထိ အခက်အခဲတွေ အများကြီးဖြတ်ကျော်ခဲ့ရပါတယ်။ နယ်ပယ်တိုင်းမှာ အခက်အခဲဆိုတာ ရှိပါတယ်။ လူတိုင်းလူတိုင်း အခက်



အကောင်းဆုံးအမျိုးသားဇာတ်ဆောင်ဆုရ ပြေတီဦး။

အခဲတွေကိုကျော်ဖြတ်ပြီး ဘဝအမောတွေ ပြေနိုင်ကြပါစေ---။ (မြန်မာ့အလင်း)



အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆုရ ဝတ်မှုန်ရွှေရည်အား အားပေးနှုတ်ဆက်ကြသည့် အနုပညာရှင် မောင်နှမများကို တွေ့ရစဉ်။



အကောင်းဆုံးအမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆုရ မင်းဦးအား အားပေးနှုတ်ဆက်ကြသည့် အနုပညာရှင် မောင်နှမများကို တွေ့ရစဉ်။

Advertisement for SUCCESS Language Academy. Includes text: 'ကျောင်းဖွင့်လှစ်ခြင်း နှစ်(၂၀)ပြည့် ဆရာအာသာ SUCCESS Language Academy', 'ယနေ့မှစ၍ ဒီဇင်ဘာလကုန်ထိ အပ်နီသုများအတွက် ကျောင်းသားသစ် (15% Discount နှင်) ကျောင်းသားဟောင်း (15% + ပုံမှန် Discount)', and a list of English courses with schedules.

Advertisement for B.Ed. (ဝင်ခွင့်) LO JO. Includes text: 'B.Ed. (ဝင်ခွင့်) LO JO', 'ကျောင်းတိုက် နှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး ဝင်ခွင့်ဟာလုံးသက်သည့် စွန့်စားခွင့်ဖြင့် ဝင်ခွင့်ရရှိနိုင်ပါသည်။', and contact information.

ဥပဒေရေးရာ

ပြည်သူများအနေဖြင့် ဥပဒေရေးရာများကို ပိုမိုသိရှိနားလည်စေရန်အတွက် သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှုစံနှုန်းနှင့်ကိုက်ညီသည့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ဆောင်းပါးများကို အခါအားလျော်စွာ ဖော်ပြသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆောင်းပါးတွင် ဖော်ပြထားသည့် သုံးသပ်ချက်များသည် ဆောင်းပါးရှင်၏ ကိုယ်ပိုင်ရှုမြင်သုံးသပ်ချက်များသာဖြစ်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အယူအဆမဟုတ်ပါ။ ဥပဒေရေးရာ စိတ်ဝင်စားသူများအနေဖြင့်လည်း ဆောင်းပါးများ ရေးသားပေးပို့နိုင်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ မူဝါဒနှင့်ကိုက်ညီပါက ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချရေးနှင့် ပညာရေးကဏ္ဍ

ဒေါက်တာရင်ရင်နွယ်

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ် အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့မိသားစုအတွင်း သိက္ခာရှိရှိရှိသန် နိုင်ရေး၊ စနစ်ကျသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တာဝန် သိသော၊ တာဝန်ယူနိုင်သော နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၊ လူ့အဖွဲ့ အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ရေးအတွက် အနာဂတ်ကိုပိုင်ဆိုင်သည့် မျိုးဆက်သစ်များကို ပြုစုပျိုးထောင် ရန်လိုအပ်ပါသည်။ ထိုသို့ ပြုစုပျိုးထောင်ရန်အတွက် ခိုင်မာသည့် ပညာရေးစနစ်တစ်ရပ် ပိုင်ဆိုင်ထူထောင် ထားနိုင်ရေးမှာ အဓိကအကျဆုံးဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံသည်လည်း လက်ရှိဖြစ်ထွန်းလာ သော ဖြေလျှော့ရေးမူများနှင့်အတူ ပေါ်ပေါက်လာသည့် နိုင်ငံရေးပွင့်လင်းမှုအခွင့်အလမ်းများကို အခြေခံပြီး ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ကြိုးပမ်းအကောင် အထည်ဖော်နေသည့်ကာလလည်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤ ဖြစ်စဉ်တွင် အင်အားစုမျိုးစုံ ပါဝင်ခွင့်ရခြင်းပင်လျှင် အပေါင်းလက္ခဏာဆောင်သော နိုင်ငံရေးဖြစ်ထွန်းမှုဟု ဆိုရမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏အနာဂတ်ကိုပုံဖော်မည့် ပညာရေး စနစ်တစ်ရပ်ပေါ်ပေါက်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများ တွင် ရှုမြင်မှုများ၊ ချဉ်းကပ်မှုများ၊ မှန်ကန်တည်မတ်ရန် အလွန်တရားမပင် အရေးကြီးလှပါသည်။ မှန်ကန် တည်မတ်သည်ဟုဆိုရာ၌ မြန်မာ့ပညာရေးသမိုင်း တွင် လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက် ခေတ်အဆက်ဆက် ယိုယွင်းချွတ်ချော်မှုများကို သမိုင်းသင်ခန်းစာများ အနေဖြင့် ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လိုအပ်သည်မှာ အမှန် ပင်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ထိုသမိုင်းဝန်ထုပ်ဝန်ပိုး များကြောင့်ပြုပြင် ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ အဟန့် အတားဖြစ်စေမည့် ကိစ္စရပ်များကိုမူ ရှောင်လွှဲနိုင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရှုမြင်မှုအနေနှင့် အနာဂတ် ကာလတွင် ပြည်သူ့အားလုံးက မြင်တွေ့လိုသော ပညာ ရေး စနစ်တစ်ရပ်ကို ဘုံရည်မှန်းချက်အဖြစ်ထားရှိပြီး ရှိရင်းစွဲပြဿနာများကို အပြုသဘောဖြင့် ကိုင်တွယ် ဖြေရှင်းလုပ်ဆောင်ကြရန် လိုအပ်ပါသည်။ ထိုသို့ လုပ်ဆောင်နိုင်မှုသာလျှင် လက်ရှိပညာရေးစနစ်ထဲ တွင် ရောက်ရှိနေသော ကျောင်းသား လူငယ်များမနှစ် နာမည့် အနာဂတ်အတွက်အကျိုးရှိမည့် ပညာရေး နှစ်တစ်ရပ်ကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်နေ သော အင်အားစုအသီးသီးအနေနှင့် အနာဂတ်ကို မျှော် မှန်းနိုင်သည့် ဘုံရည်မှန်းချက်များကို အခြေခံသည့် ညီညွတ်အခြေရာများဖြင့် အရေးတကြီး လုပ်ဆောင် ရမည့် အချိန်အခါပင်ဖြစ်ပါသည်။

လတ်တလော ဆွေးနွေးငြင်းခုံမှုများပြားနေသည့် အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေနှင့် ပညာရေးကဏ္ဍ၊ ဗဟို ချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းဆိုသည့် ကိစ္စများအပေါ်တွင် ကျောင်းသားများနှင့်မိမိဒီယာများ၏ စိတ်ဝင်စားမှု မြင့် တက်လာသည်နှင့်အမျှ မတူညီသည့်သဘောထားများ ကို ရှုထောင့်အသီးသီးမနေ၍ လွတ်လပ်စွာ ထုတ်ဖော် ပြောဆိုနေကြသည့်ကိစ္စမှာ ကြိုဆိုရမည့်ကိစ္စဖြစ်ပါ သည်။ ကျွန်ုပ်တို့တိုင်းလည်း နှစ်ပေါင်း ၂၀ခန့် ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်တွင် ဆရာမဖြစ်ခဲ့သောကြောင့် ယခုအခါတွင် လည်း ကျောင်းသားများ၏ရှုထောင့်ကို နားလည် စဉ်းစားပေးရန်လိုအပ်သည်ဟု မြင်ပါသည်။

မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့သည့် ဟောပြောပွဲနှစ်ခု တွင် ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် ပညာရေးကဏ္ဍနှင့် ဗဟိုချုပ်ကိုင် မှုလျှော့ချခြင်းကိစ္စများကိုဆွေးနွေးဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ ပထမ ဟောပြောပွဲမှာ နိုဝင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့ကဖြစ်ပြီး ဆရာကြီး ဒေါက်တာဦးမြင့်နှင့် ကမ္ဘာကျော်စီးပွား ရေးပညာရှင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ကိုလဲဘီယာတက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခ ရော်နယ်ဖင်းလေး (ယခင် ရန်ကုန်စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်)တို့နှင့်အတူ စီးပွားရေးပညာရှင်ပရိသတ် အတွက် စီစဉ်ခဲ့သည့်ဟောပြောပွဲဖြစ်ပါသည်။ ဒုတိယ ဟောပြောပွဲမှာ ဒီဇင်ဘာလ ၆ ရက်နေ့က ကျင်းပခဲ့သည့် လူထုရေးရာ စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်မှု မဟာသိပ္ပံပါမောက္ခ များနှင့်သင်တန်းသားများအတွက် စီစဉ်ခဲ့သည့်ပွဲ ဖြစ်ပါ သည်။

ဟောပြောပွဲနှစ်ခုလုံးတွင် ကျွန်ုပ်တို့ဆွေးနွေးရာ၌

ပညာရှင်ပရိသတ်များအတွက် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ဝေါဟာရများ (Technical Terms) ကို အတော် အသင့်သုံး၍ ဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ ထိုဆွေးနွေး ဟောပြောချက်များကို မိမိဒီယာများက စိတ်ဝင်စား စွာ ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြပါသည်။ ဘာသာရပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များကို မိမိဒီယာမှပြည်သူထုသိရှိစေရန် ရေးသား ဖော်ပြခဲ့ကြသည့်အတွက် မိမိဒီယာဖတ်ဆွေများကို ကျေးဇူး တင်ရပါသည်။ သို့သော်အချို့ကျားနယ်များတွင် ရေးသား ဖော်ပြရာ၌ ကျွန်ုပ်တို့အကြားအချက်များကို အပြည့် အစုံမဖော်ပြနိုင်ဘဲ တချို့တစ်ဝက်သာဖော်ပြနိုင်၍ နား လည်မှုလွန်စွာဖြစ်လာပါသည်။ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ အသုံးအနှုန်းများကြောင့်လည်း ဖြစ်ကောင်းဖြစ်နိုင်ပါ သည်။ ထို့ကြောင့် ကျောင်းသားများနှင့်ဆက်ဆံရာ အကျိုးရှင်များသာမက ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံးကပါ စိတ်ဝင်စားနေသည့် “ပညာရေးကဏ္ဍ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်း”နှင့်စပ်လျဉ်း၍ကျွန်ုပ်တို့အမြင်အမြင်များ နှင့်လက်တွေ့အတွေ့အကြုံများကိုအခြေခံ၍ ရေးသားရ မည့်တာဝန်ရှိလာပါသည်။ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း (Decentralization) ၏ သဘောသဘာဝကို အဓိကထား ၍ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနယ်ပယ်တို့တွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်းကို ကျင့်သုံးသည့်ပုံစံများကို ရေးသားဖော်ပြ ပါမည်။ စာဖတ်သူများအနေနှင့် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချ ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ လက်ရှိဆွေးနွေးငြင်းခုံ နေသည့် ပညာရေးကဏ္ဍနှင့်လည်းကောင်း အတိုင်းအတာ တစ်ခုထိ ဆက်စပ်စဉ်းစားတွေးတောဖွယ်ရာ အချက် အလက်များရရှိလိုမည်ဟု ယူဆပါသည်။

ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း(Decentralization)၏သဘော
ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းဆိုသည်ကိစ္စမှာ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး အစရှိသည့်ကဏ္ဍပေါင်းစုံတွင် ဖြစ်နိုင်ပြီး ပုံသဏ္ဍာန်အားဖြင့်လည်း အမျိုးမျိုးရှိသည်ဟု

မထားရှိသင့်။ “ဆိုသည့်ကိစ္စအစား “မည်သည့်အမျိုး အစားဖြင့် မည်သည့်အတိုင်းအတာအထိ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်းကို ကျင့်သုံးကြမည်နည်း” ဆိုသည့်ကိစ္စကို ဆွေးနွေးသင့်ပါသည်။

ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းနှင့် ဖက်ဒရယ်ကိစ္စ
ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံတွင် အချို့သောနိုင်ငံရေးသမားများ နှင့် မိမိဒီယာအချို့မှာ ထိုအခေါ်အဝေါ်နှစ်ခုကို ရောထွေး ရှုမြင်နေကြသည်ကို တွေ့မြင်ရပါသည်။ အမှန်တကယ် တွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း (Decentralization) နှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် (Federalism) တို့၏ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အနက်အဓိပ္ပာယ်မှာ ကွာခြားပါသည်။

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသည် ဖက်ဒရယ်နိုင်ငံမဟုတ်ပါ။ သို့သော် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းကို ကျယ်ပြန့်စွာ ကျင့်သုံးပါသည်။ မလေးရှားနိုင်ငံမှာမူ ဖက်ဒရယ်စနစ် ကျင့်သုံးသည့် နိုင်ငံဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် မလေးရှားနိုင်ငံ သည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံထက် ပို၍ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုများ ပြားသည်ကိုတွေ့ရပါသည်။ ဘာသာစကား၊ လူမျိုးနှင့် ကိုးကွယ်မှုများစွာနီးစပ်သော ဤနိုင်ငံနှစ်ခု၏ ဥပမာကို ကြည့်လျှင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းနှင့် ဖက်ဒရယ် စနစ်တို့၏ ကွာခြားမှုကို မြင်သာပါလိမ့်မည်။ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်းလည်း ဖက်ဒရယ်စနစ်မဟုတ်သလို ဖက် ဒရယ်စနစ်ကျင့်သုံးတိုင်းလည်း ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချ သွားသည်ဟု၍ အမြဲမရှိပါ။ **ဖက်ဒရယ်သည် ဖွဲ့စည်းပုံအ ခြေခံဥပဒေနှင့်သက်ဆိုင်ပြီး ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချ ခြင်းသည် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးအစရှိ သော ကဏ္ဍတစ်ခုခုတွင် ဆုံးဖြတ်ခွင့်အာဏာ (Decision Making Authority) ကို အောက်အဆင့်သို့ လွှဲအပ်ခြင်း ဖြစ်သည်။**

ပညာရေးကဏ္ဍတွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း
ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းဆိုသည်မှာ ကဏ္ဍတစ်ခု

လတ်တလော ဆွေးနွေးငြင်းခုံမှုများပြားနေသည့် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့် ပညာရေး ကဏ္ဍ၊ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းဆိုသည့် ကိစ္စများအပေါ်တွင် ကျောင်းသားများနှင့် မိမိဒီယာများ၏ စိတ်ဝင်စားမှု မြင့်တက်လာသည်နှင့်အမျှ မတူညီသည့်သဘောထားများ ကို ရှုထောင့်အသီးသီးမနေ၍ လွတ်လပ်စွာထုတ်ဖော်ပြောဆိုနေကြသည့်ကိစ္စမှာ ကြိုဆို ရမည့် ကိစ္စဖြစ်ပါသည်။

ဆိုရပါမည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သုတေသနများ၏ တွေ့ရှိ ချက်အရ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်းဖြစ်စဉ်ကို အနည်း ဆုံး လေးမျိုးမှ ခြောက်မျိုးအထိ သတ်မှတ်ထားပါသည်။ **လက်တွေ့တွင်မူ တိုင်းပြည်များသည် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ ချခြင်းကို ကျင့်သုံးရာ၌ ပုံစံတစ်မျိုးတည်းမဟုတ်ဘဲ ပုံစံ မျိုးစုံရောယှက်၍ အသုံးပြုကြသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်ပါ သည်။**

ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းအာယုံကြောင့်လိုအပ်သကဲ့သို့
အာဏာရှင်စနစ်ဖြင့် အုပ်ချုပ်သောတိုင်းပြည်များ တွင်ပင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းကို အတိုင်းအတာတစ်ခု အထိ ပြုလုပ်ရသည်ကိုတွေ့ရပါသည်။ အာယုံကြောင့် နည်း။ တိုင်းပြည်ကိုအုပ်ချုပ်ရာ၌ တစ်တိုင်းပြည်လုံး အတိုင်းအတာဖြင့် ဆောင်ရွက်ရမည့် အုပ်ချုပ်ရေးလုပ်ငန်း စဉ်များကို မည်သည့်ဗဟိုအဖွဲ့ကမျှ တစ်ဖွဲ့တည်း တစ်ဦး တည်း အုပ်ချုပ်၍မရသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းအနေဖြင့် အောက်ခြေအဆင့်ဆင့် အဖွဲ့ အစည်းများကို တာဝန်များမလွှဲအပ်ဘဲ ဆောင်ရွက်၍ မရသဖြင့် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုကို အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ လျှော့ချထားရပါသည်။ သို့ဖြစ်ရာ **လက်ရှိတွင် နိုင်ငံရေး သမားများ၊လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချခြင်းဆိုသည်ကို စိတ်ဝင်စားကြသည့်အဖွဲ့အစည်း များ၊ ပြည်သူများအနေနှင့်“ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု ထားရှိသင့်**

တည်းတွင် မဟုတ်။ ပုံစံတစ်မျိုး၊ စနစ်တစ်မျိုးတည်း မဟုတ်ဟု အထက်တွင် ရှင်းလင်းပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပညာရေးကဏ္ဍတွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချရာတွင် လည်း ထိုနည်းတူပင်ဖြစ်ပါသည်။ အချို့သောအစိတ် အပိုင်းများတွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုကို လုံးဝလျှော့ချလိုက်ပြီး အခြားအစိတ်အပိုင်းများကို ဗဟိုမှဆက်လက်ထိန်းချုပ် ထားသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ လက်တွေ့အတွေ့ အကြုံကို တင်ပြလိုပါသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် အခြေခံ ကျောင်းများနှင့် အခြေခံကျောင်းများမှ ဆရာ ဆရာမ များ၏ အုပ်ချုပ်ရေးအပိုင်းကို ခရိုင်အဆင့်သို့ လွှဲအပ်ထား ပါသည်။ ပညာရေးမူဝါဒများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စံနှုန်း သတ်မှတ်ချက်များ (ဆရာ၊ ဆရာမများ စာသင်ကြားရန် ခွင့်ပြုချက်၊ အရည်အသွေးသတ်မှတ်ချက် - Standards, teacher certification စသည်ဖြင့်)ကို လူကတာ ဖြိုတော်တွင် ရုံးထိုင်သည့်ဗဟိုအစိုးရက ဆက်လက် ထိန်းချုပ်ထားသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ ထို့ပြင် တက္ကသိုလ် များကိုလည်း ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု များပြားသောစနစ်ဖြင့် အုပ်ချုပ်ကိုင်တွယ်ပါသည်။ အခြေခံပညာရေး သင်ရိုးညွှန်း တမ်းများ၏ စာ ရာခိုင်နှုန်းကို ဗဟိုအစိုးရကချုပ်ကိုင်ပြီး ကျန် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ခရိုင်အဆင့် သို့ လွှဲအပ်ထားပါသည်။

ခြုံ၍ပြောရလျှင် အင်ဒိုနီးရှားဥပမာအရ ပညာရေး

စနစ်တစ်ခုအတွင်းပင်လျှင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုအမျိုးမျိုး ရှိပြီး မည်သည့်အစိတ်အပိုင်းများကို ဗဟိုထိန်းချုပ်မှု အောက်တွင် ထားရှိမည်။ မည်သည့် အတိုင်းအတာအထိ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုကို လျှော့ချမည်ဆိုသည့် လေ့လာစရာ များကို တွေ့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အခြားနိုင်ငံများတွင်လည်း ထိုကဲ့သို့ပင်ဖြစ်ပါသည်။ အတိုင်းအတာအားဖြင့်သာ ကွာခြားပါသည်။ အင်ဒိုနီးရှား ဥပမာကိုပေးရခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်တွေ့အတွေ့အကြုံဖြစ်၍ ပေးရခြင်းဖြစ် ပါသည်။

ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း၏ ကောင်းကျိုးနှင့်ဆိုးကျိုး
အထက်တွင် ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်း၏ သဘောသဘာဝကို ဥပမာများနှင့် ဖော်ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ သည်။ သို့ရာတွင် ဟောပြောပွဲ၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဗဟို ချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းဆိုသည်မှာ ဆိုးကျိုးသက်သက် သာဖြစ်သည်ဟု ပြောဆိုခဲ့သည်ဟူသော လိုရာဆွဲ ပြောဆိုမှုများကိုလည်း ပြန်လည်ကြားသိရပါသည်။ စင်စစ်အားဖြင့်မူ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချခြင်းမှာ ကောင်း ကျိုးဆိုးကျိုးဒွန်တွဲနေသည့်ကိစ္စ ဖြစ်ပါသည်။

ကောင်းကျိုးဆိုရာ၌ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချနိုင် သည်နှင့်အမျှ ကျောင်းသား၊ မိဘပြည်သူများနှင့် ပို၍ နီးစပ်မှုရှိသော၊ ထိတွေ့မှုရှိသော အောက်ခြေတွင် ရှိသည့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချပိုင်ခွင့်ရှိသူများ (Local Decision Makers) သည် ပိုမိုထိရောက်စွာလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စေနိုင်ခြင်း၊ ကြိုးစားစနစ်များ လျော့ကျ အောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်း၊ ကျောင်းသား၊ မိဘ ပြည်သူများ၏ဆန္ဒများကို လျင်မြန်စွာ အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ခြင်းဆိုသည့် ကိစ္စများပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဆိုးကျိုး အနေနှင့်မူ စွမ်းဆောင်ရည် (Capacity) အားနည်းသည့် စနစ်များတွင် စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်မှုများ ကျဆင်းခြင်း၊ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ပီပြင်စွာ၊ ထိရောက်စွာ အကောင်

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်

ပြည်တွင်းသတင်း

အဆင့်မြင့်ဆက်သွယ်ရေးစနစ်ကိုအသုံးပြုနိုင်သည့် အခွင့်အရေးရရှိခြင်းကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် များစွာအထောက်အပံ့ပြု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇

ကိုကိုးကျွန်းသည် ရန်ကုန်မှ မိုင် ၂၆၀ ဝေးကွာသည့် ကျွန်းမြို့ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ အလှဆုံးကျွန်းတစ်ကျွန်းလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဝေးလံသည့်ဒေသဖြစ်ခြင်းကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို တပ်မတော်တွင်လည်း တာဝန်ရှိသည်ဟု ခံယူ၍ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း၊ အဓိကလိုအပ်ချက်ဖြစ်သည့် သွားလာမှုအဆင်ပြေစေရေးအတွက် လေယာဉ်ပြေးလမ်း တိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆင့်မြင့်တင်ရေး ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆက်သွယ်မှုပိုမိုကောင်းမွန်ရေးအတွက် ယနေ့ ဖွင့်လှစ်သည့် CDMA 800 MHz တယ်လီဖုန်းစနစ်ကို မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်းအား တာဝန်ပေးဆောင်ရွက်စေခိုင်းပြီးဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်ကြီး ဦးမြင့်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်ကြီး မင်းအောင်လှိုင်က ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကိုကိုးကျွန်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော CDMA 800 MHz မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမ်းအနား၌ အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။



ကိုကိုးကျွန်းရေလှောင်တံခံ ရေထုတ်မြန်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်၌ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (မြဝတီ)



ကိုကိုးကျွန်းရေလှောင်တံခံ ရေထုတ်မြန်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်၌ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (မြဝတီ)

ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများကို ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက်ခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများသည် ခန်းမပြင်ပတွင် ခင်းကျင်းပြသထားသည့်မြေခန်းများအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

ကိုကိုးကျွန်းဒေသလူမှုစီးပွားဘဝတိုးတက်ရေးအတွက် တပ်မတော်အနေဖြင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာကိုကိုးကျွန်းအတွက် အဓိကလိုအပ်သည့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှုလွယ်ကူအဆင်ပြေရေးအတွက် တပ်မတော်မှ လေယာဉ်၊ ရေယာဉ်များဖြင့် စီစဉ်စေလွှတ်ပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း လေယာဉ် ၂၃ ခေါက်၊ ရေယာဉ်ဖြင့် ၂၂ ခေါက် ပို့/ကြို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့ဖွင့်လှစ်သည့် CDMA 800 MHz Mobile ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုအနေဖြင့်လည်း ငွေကြေးအမြတ်စွန့်အတွက် မရည်ရွယ်ဘဲ ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဦးတည်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ရင်းနှီးမြုပ်နှံငွေအနေဖြင့် ကျပ်သန်း ၃၀၀ကျော် သုံးစွဲထားကြောင်း သိရှိရသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဝိုင်းချုပ်ကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်အတူ အဖွဲ့ဝင်များလိုက်ပါ၍ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကိုကိုးကျွန်းလေယာဉ်ကွင်း လေယာဉ်ပြေးလမ်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်၊ လေယာဉ်ပြေးလမ်းလှိုင်းကာနဲ့ရ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်နှင့် ကိုကိုးကျွန်းရေလှောင်တံခံရေထုတ်မြန်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်နှင့် ကိုကိုးကျွန်း Jetty အကြို အင်ဂျင်နီယာလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး၍ လိုအပ်ချက်များအပါ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ)ဝိုင်းချုပ်ကြီး သူရဇာတ်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)ဝိုင်းချုပ်ကြီးခင်အောင်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဝိုင်းချုပ် ညိုစော၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဝိုင်းချုပ်ထွန်းထွန်းနောင်၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်မိရပ်မများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်း၏ စီမံကိန်းများ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်မောင်စိုးက မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် တည်ဆောက်တပ်ဆင်ပုံများအား

ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဝိုင်းချုပ်ကြီး သူရဇာတ်ဆွေနှင့် မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဝိုင်းချုပ်ညိုစောတို့က မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်ကြီး မင်းအောင်လှိုင်က ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ်ဆိုင်းဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဖွင့်ပွဲ ဆိုင်းဘုတ်၏ရှေ့တွင် အမှတ်တရပေါင်းမာတ်ပုံရိုက်ကူးကြသည်။ ဆက်လက်၍ အခမ်းအနားအစီအစဉ်ကို မြို့နယ်ခန်းမအတွင်း ကျင်းပပြုလုပ်ရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အဖွဲ့အမှာစကားပြောကြားသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ကိုကိုးကျွန်းသို့ တပ်မတော်လေယာဉ်များ နှစ်ပတ်တစ်ကြိမ်ပြေးဆွဲ၍ လူ၊ ပစ္စည်းများ အခမဲ့ ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း အလားတူ တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်များဖြင့်လည်း သယ်ယူပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း၊ မြို့သာယာလှပရေးအတွက်

လည်း ကူညီပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြို့သာယာလှပရေး၊ ကိုယ့်ရပ်ကိုယ်ရွာ ကိုယ့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကြိုးစားအလုပ်လုပ်ကြရန်လိုပါကြောင်း၊ ယခုလည်း ဆက်သွယ်မှုစနစ် ကောင်းမွန်စေရန်၊ CDMA ဖုန်းဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ အင်တာနက်အပါအဝင် အဆင့်မြင့် ဆက်သွယ်ရေးစနစ်ကို အသုံးပြုနိုင်သည့် အခွင့်အရေးရရှိခြင်းကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အသိပညာဗဟုသုတတိုးတက်ပြန်ပွားရေးကို များစွာအထောက်အပံ့ဖြစ်စေပါကြောင်း၊ အင်းဝဘက်ခွဲဖွင့်လှစ်၍ Mobile Money စနစ်နှင့်တယ်လီဖုန်းဖြင့်ငွေပေးပို့ထုတ်ယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ အဓိကစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်သည့် အုန်းစိုက်ပျိုးရေးကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်အုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့အစည်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်မိရပ်မများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ပိုင်းဝန်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နယ်မြေတစ်ခုအဖြစ် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ကိုကိုးကျွန်းသည် ရန်ကုန်

တိုင်းဒေသကြီး၏ အဝေးဆုံးနှင့် အရွယ်အစား အသေးဆုံးမြို့နယ်ဖြစ်သောကြောင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ တပ်မတော်၏ မေတ္တာ၊ စေတနာ၊ သံယောဇဉ်များနှင့် စားသောက်ရေး၊ နေထိုင်ရေး၊ သွားလာရေးအပါအဝင် အစစအရာရာတွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများစွာကို ဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် ကျေးဇူးတရားရှိပါကြောင်း၊ ယခင်ကအခြေအနေထက် များစွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ပြီး မြို့တစ်မြို့ကိုသို့ဖြစ်ပေါ်ရောက်ရှိလာခြင်းမှာလည်း တပ်မတော်၏ကူညီပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးမှုများကြောင့်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အစွန့်အဖျားကျသော ကျွန်းမြို့ဖြစ်ခြင်းကြောင့် လုံခြုံရေးအရလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန်လိုအပ်သဖြင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် တပ်မတော်အနေဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးစေလိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ကိုကိုးကျွန်းမြို့နယ် ရပ်မိ ရပ်မ ဦးအောင်ဇော်က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်တို့က မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကို မိုဘိုင်းဖုန်းဖြင့် စတင်ဆက်သွယ်မှု

ရယူကာ ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်းက ထုတ်လုပ်သော မြင်းပျံတံဆိပ်ဘီလပ်မြေ ၂၀၀၀ အိတ်နှင့် Tri Star သွပ်ပြား အချပ် ၁၀၀၀ အား ပေးအပ်ရာ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဇော်ကလည်းကောင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်မိရပ်မများနှင့် တပ်မတော်သား မိသားစုများအတွက် MECTEL CDMA 800 MHz အထိုင်ဖုန်း၊ လက်ကိုင်ဖုန်း၊ ဆင်းမဲကတ်၊ ငွေပြည့်ကတ်နှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်ရာ မြို့မိမြို့ဖ ဦးရွှေဘော်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတိန်းသုဝင်း၊ ဒုတိယ ဝိုင်းချုပ်ကြီး စိုင်းသက်နိုင်တို့က လည်းကောင်း အသီးသီးလက်ခံယူကြသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က MECTEL CDMz 800 MHz အထိုင်ဖုန်း၊ လက်ကိုင်ဖုန်း၊ ဆင်းမဲကတ်၊ ငွေပြည့်ကတ်နှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများကို မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် ပေးအပ်ရာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ချမ်းငြိမ်းက လက်ခံယူသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်

မိုးလေဝသအခြေအနေ

နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းမည်။

မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းဒေသများတွင် ညအပူချိန်များ အနည်းငယ်တိုးလာနိုင်သည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ မုတ္တမကော့၊ မွန်-တနင်္သာရီကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် တမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ အရှေ့ဘက်မှ လေပြင်းများတိုက်ခတ်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ အရှေ့ဘက်မှ လေပြင်းများ တိုက်ခတ်စဉ် ရေပြင်/မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ ကျန်မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။

■ ရှေ့ဖူးမှာ လည်ပတ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ MV Silver Winds သင်္ဘောသည် ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက် နံနက်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံဖူးခက်ဆိပ်ကမ်းသို့ ခရီးဆက်လက်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အမေရိကန်အခြေစိုက်ကုမ္ပဏီမှ MV Volendam သင်္ဘောသည် သီလဝါဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ရောက်လာသည်။ Destination Asia ကုမ္ပဏီက စီစဉ်သည့် ခရီးသည် ၁၂၅၉ ဦး လိုက်ပါလာသော

အဆိုပါ သင်္ဘောကြီးသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် မလေးရှားနိုင်ငံလန်ကာဝီ ဆိပ်ကမ်းသို့ ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။
သတင်း-ခင်ချိုဝင်း
ဓာတ်ပုံ - ဇော်မင်းလတ်

စည်းကမ်းပဲ့ပြင်ကားများနှင့် ပါဝါအိတ်ဇောတပ်မော်တော်ယာဉ်များ ပမ်းဆီးရေး စီမံချက်ကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စုစုပေါင်း ၈၅ စီး ပမ်းဆီးရမိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
ရန်ကုန်မြို့အတွင်းတွင် ပြိုင်ကားများနှင့်ပါဝါအိတ်ဇောတပ်မော်တော်ယာဉ်များ စည်းကမ်းပဲ့ပြင်မှု မောင်းနှင်မှုကြောင့် အသံများဆူညံစေပြီး အများပြည်သူ၏ စိတ်နှလုံးကိုထိခိုက်စေရန် ကျင့်သုံးခဲ့ကြောင်း အသံများဆူညံစေရန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က စီမံချက်ချမှတ်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ စည်းကမ်းပဲ့ပြင်ကားနှင့် ပါဝါအိတ်ဇောတပ် မော်တော်ယာဉ်စုစုပေါင်း ၈၅ စီးကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့

ကြောင်း သိရသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့တို့မှ ပူးပေါင်း၍ စီမံချက်ကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့်ဖမ်းဆီးလျက်ရှိရာ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့တွင်း စည်းကမ်းပဲ့ပြင်ကားနှင့် နေသော ပါဝါအိတ်ဇောတပ် မော်တော်ယာဉ်သုံးစီးကို ထပ်မံဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး ယခုဖမ်းဆီးရမိသည့် မော်တော်ယာဉ်များကို ယာဉ်စည်းကမ်း လမ်းစည်းကမ်းအရ အရေးယူ ဆောင်ရွက်မည့်အပြင် ယာဉ်မှတ်ပုံတင်လိုင်စင် ရှိ/မရှိ စိစစ်

ပြီး ယာဉ်မှတ်ပုံတင်မရှိသော မော်တော်ယာဉ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့က စည်းကမ်းပဲ့ပြင်ကားကိုသာ ဖမ်းဆီးအရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ယာဉ်မောင်းသူများအနေဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းနှင့်အညီ မောင်းနှင်ကြရန် အသိပေးကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူး ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် ထုတ်ပြန်ထားချက်အရ သိရသည်။
စိုးဝင်း(SP)

အများပြည်သူ့ အသိပေးပန်ကြားခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မော်တော်ယာဉ်အတွင်းရှိ ၂၃၀ ကေစီ၊ မြောင်းတကာပင်မ ဓာတ်အားခွဲခွဲ 100 MVA Transformer တိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းမှ ဓာတ်အားပိုလွတ်နိုင်ရေးအတွက် (၂၈-၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့ည ၂၂:၀၀ နာရီမှ စတင်၍ (၂၉-၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့ နံနက် (၀၆:၀၀) နာရီအထိ စ နာရီကြာ ဓာတ်အားပိတ်၍ အပြီးသတ်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ ယင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် ၂၃၀ ကေစီ၊ ဝါးတရာပင်မဓာတ်အားခွဲခွဲမှ ဓာတ်အားပေးထားသော ရွှေပြည်သာမြို့နယ်သည် (၂၈-၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့ ည (၂၂:၀၀) နာရီမှစတင်၍ (၂၉-၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့ နံနက် (၀၆:၀၀) နာရီအထိ စ နာရီကြာ ဓာတ်အားပြတ်တောက်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ၂၃၀ ကေစီ၊ လှိုင်သာယာပင်မဓာတ်အားခွဲခွဲမှ ဓာတ်အားပေးထားသော လှိုင်သာယာ၊ ဆိပ်ကြီးခနောင်တို၊ ဒလ၊ အေးရွာ၊ တွံတေး၊ ကွမ်းခြံကုန်း၊ ကော့မှူးမြို့နယ်များ၌ အချိန်ပိုင်းအလိုက် ခေတ္တဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုများရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရခြင်းမှာ ဓာတ်အားစနစ်နှင့် ဆက်သွယ်ရန်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ဓာတ်အားပိုမိုဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးနှင့် ဓာတ်အားစနစ် တည်ငြိမ်စိတ်ချရမှုအတွက် ဆောင်ရွက်ရခြင်းဖြစ်၍ ဓာတ်အားခေတ္တပြတ်တောက်ခြင်းအား သည်းခံပေးကြပါရန် ပြည်သူများသို့ လေးစားစွာဖြင့် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့

နိုင်ငံဘက်စုံတည်ဆောက်ပို့ ပုဂ္ဂိုလ်များအဖွဲ့အစည်း

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ဆောင်းပါး

အသွင်တူအနက်ကွဲ စကားလုံးများ(၁)

မောင်ခင်မင်(ခန့်ဖြူ)

“သမီးတစ်ခုစဉ်းစားမိလို့ပါ ဘာဘာ”
 “ဘာပါလို့လဲ သမီးရယ်”
 “ဟိုနေ့က ဘာဘုရားပြတဲ့ အနက်ပွားစကားလုံးအကြောင်းမှာ စကားလုံးတွေက အဓိပ္ပာယ်ချင်းဆက်စပ်နေတယ်လို့ သမီးနားလည်ပါတယ်”
 “ဟုတ်တယ်လေ။ ‘ထမင်းစားနဲ့’ ‘လာဘ်စား’ မှာ ‘စား’ ရဲ့အဓိပ္ပာယ်လည်း ဆက်စပ်နေတာတို့ ပျံ့တဲ့ငှက်နဲ့ ငှက်သမ္ပန်နဲ့ ‘ငှက်’ ချင်း ဆက်စပ်နေတာတို့ ဘာပြောတယ် မဟုတ်လား”
 “ဟုတ်ပါတယ် ဘာဘာ။ သမီးစဉ်းစားမိတာက အဲဒီလို အဓိပ္ပာယ်ချင်း မဆက်စပ်ဘဲ အသံတူရုံပဲတူနေတဲ့ စကားလုံးမျိုးတွေလည်း ရှိတယ်ထင်လို့ပါ”
 “ပြောပါဦး။ ဘယ်လိုစကားလုံးမျိုးတွေပါလိမ့်”
 “‘တောင်’ဆိုရင် ‘တောင်ကုန်း’ ကို လည်း ခေါ်တယ်။ ‘တောင်ဘက်အရပ်’ ကိုလည်း ခေါ်တယ်မဟုတ်လား ဘာဘာ။ အဲဒီ ‘တောင်’ နှစ်ခုဟာအဆက်အစပ် မရှိဘူးထင်လို့ပါ။ တောင်တွေအားလုံး တောင်ဘက်မှာရှိတာမှ မဟုတ်တာလေ”
 “တော်တယ်ဟေ့။ သမီးက အကျိုးနဲ့အကြောင်းနဲ့စဉ်းစားတတ်တယ်။ ဟုတ်တယ် သမီးပြောသလိုဘဲ ‘တောင်ကုန်း’ နဲ့ ‘တောင်အရပ်’ နဲ့ အဆက်အစပ်ရှိပုံမရဘူးလေ။ ဒါ့အပြင် နောက်ထပ် ‘တောင်’ တစ်ခုရှိသေးတယ်။ ၁၈ လက်မ တစ်တောင်ဆိုတဲ့ ‘တောင်’ လေ။ အဲဒီ ‘တောင်’ ကလည်း ‘တောင်ကုန်း’ တွေ ‘တောင်’ အရပ်တွေနဲ့ အဆက်အစပ်မရှိပါဘူး”
 “အဲဒီစကားလုံးမျိုးတွေကို ဘယ်လိုခေါ်ပါသလဲ ဘာဘာ”
 “အဲဒီလို စကားလုံးတူရုံတူပြီး အဓိပ္ပာယ်ချင်း မဆက်စပ်တဲ့စကားလုံးတွေကို ‘အသွင်တူအနက်ကွဲ’ စကားလုံးတွေလို့ ခေါ်နိုင်ပါတယ်။ မြန်မာစကားမှာ ‘သံတူကြောင်းကွဲ’ ဆိုတဲ့ အခေါ်လည်းရှိတယ်။ အင်္ဂလိပ်လိုတော့ ‘homonym’ လို့ ခေါ်တယ်ကွဲ့”
 “မှတ်ထားပါမယ် ဘာဘာ”
 “ဒါဆိုရင် အဲဒီစကားလုံးတွေနဲ့ အနက်ပွားစကားလုံးတွေက အဓိပ္ပာယ်အဆက်အစပ်မရှိတာနဲ့ ရှိတာပဲ ကွာတာပေါ့နော်”
 “ဟုတ်တာပေါ့ကွယ်။ ကဲ သမီးကိုမေးရဦးမယ်။ သမီးပြောတဲ့ ‘တောင်’ ကိုပဲ အသွင်တူ အနက်ကွဲစကားလုံးတွေ မြန်မာစကားမှာတော်တော်များများ ရှိတယ်ကွဲ့။ ဥပမာ ‘တူ’ ဆိုပါတော့ကွယ်။ ‘တူ’လို့ အသံထွက်တဲ့ စကားလုံး

နည်းတောင်ရှိသလဲ။ ဆွေမျိုးတူရယ်၊ သံရိုက်တဲ့တူရယ်၊ ထမင်းစားတဲ့တူရယ်၊ တူရာသီရယ်၊ တူညီတဲ့ တူရယ် ငါးလုံးတောင်ရှိတယ်နော်။ အဲဒီတူတွေရဲ့ အဓိပ္ပာယ်တွေက တစ်ခုနဲ့တစ်ခု အဆက်အစပ်မရှိဘူးလေ”
 “ဘာဘာ။ အဲဒီ ‘တူ’ အားလုံး မြန်မာစကားလုံးတွေချည်းပဲလား”
 “ဒါလည်းမေးဖို့ကောင်းတာပဲ။ ဆွေမျိုး ‘တူ’ ရယ် သံရိုက်တဲ့ ‘တူ’ ရယ် တူညီတဲ့ ‘တူ’ ရယ်ကတော့ မြန်မာတွေ အစဉ်အဆက်သုံးလာတဲ့ မြန်မာစကားလုံးတွေလို့ ဆိုရမှာပေါ့”
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”
 “တူရာသီ ဆိုတဲ့တူကတော့ ပါဠိစကားလုံး ‘တုလာ’ကို မြန်မာမှုပြုထားတာပါ။ ‘တုလာ’ ဆိုတာ ‘ချိန်ခွင်’ လို့ အဓိပ္ပာယ်ရတယ်။ နက္ခတ်ဆိုတဲ့ ကောင်းကင်က ကြယ်တာရာတွေကို လေ့လာပြီး တစ်နှစ်မှာ ဆယ်နှစ်ခွဲပိုင်းခြားထားတယ်။ ဆယ်နှစ်ရာသီလို့ ခေါ်တာပေါ့။ ရာသီအလိုက် မြင်ရတဲ့ ကြယ်တွေကိုလည်း အရပ်တွေအဖြစ်မြင်ပြီး သတ်မှတ်ထားတယ်။ ရာသီရပ်လို့ခေါ်တာပေါ့။ အဲ... သီတင်းကျွတ်လမှာ မြင်ရတဲ့အရပ်ဟာ ချိန်ခွင်ကိုထားတဲ့ ယောက်ျားရုပ်တဲ့။ ဒါကြောင့် အဲဒီရာသီကို ‘တူရာသီ’ လို့ ခေါ်တာပေါ့ကွယ်”
 “ခက်တော့ခက်တယ်နော်။ သမီးမှတ်ထားပါမယ် ဘာဘာ”
 “အဲ... ထမင်းစားတဲ့ ‘တူ’ ကတော့ တရုတ်စကား zhu ကို မြန်မာမှုပြုထားတာပေါ့ကွယ်”
 “စိတ်ဝင်စားစရာပဲနော် ဘာဘာ။ ဒီလိုဆိုရင် တခြားဘာသာစကားက ယူတဲ့ စကားလုံးတွေနဲ့ မြန်မာစကားလုံးတွေ တူနေတာမျိုးလည်း ရှိတာပေါ့နော်”
 “ဟုတ်တယ်။ ခုပဲကြည့်လေ။ မြန်မာ ‘တူ’ ရယ်၊ ပါဠိ ‘တူ’ ရယ်၊ တရုတ် ‘တူ’ ရယ် မြန်မာစကားထဲမှာ လာတူနေတယ်။ ဟုတ်လား။ နိုင်ငံချင်း လူမျိုးချင်းဆက်သွယ်တော့ ဘာသာစကားချင်းလည်း ဆက်သွယ်မိပြီး ဘာသာစကားတစ်ခုတည်းက စကားလုံးတွေ တခြားဘာသာစကားထဲဝင်လာတတ်တာ သဘာဝပေါ့ကွယ်။ နောက်ဥပမာတစ်ခုပေးရရင် ‘ပိုက်’ ဆိုပါတော့”
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”
 “ကဲ... သမီးသိတဲ့ ‘ပိုက်’ တွေ ပြောကြည့်ပါဦး”
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ။ ငါးဖမ်းပိုက်ရယ်၊ ပြီးတော့ သမီးတို့မိန်းကလေးတွေ ဆံထုံးမှာအုပ်တဲ့ ပိုက်ရယ်၊ ပြီးတော့ ဘော်လီဘော ပိုက်ကျော်ခြင်းတို့ ကစားရင် အလယ်ကခြားထားတဲ့ ပိုက်ရယ်၊ ပြီးတော့ သံပိုက်လုံးတို့ ပလတ်စတစ်ပိုက်

“တူရာသီ ဆိုတဲ့တူကတော့ ပါဠိစကားလုံး ‘တုလာ’ ကို မြန်မာမှုပြုထားတာပါ။ ‘တုလာ’ ဆိုတာ ‘ချိန်ခွင်’ လို့ အဓိပ္ပာယ်ရတယ်။ နက္ခတ်ဆိုတဲ့ ကောင်းကင်က ကြယ်တာရာတွေကို လေ့လာပြီး တစ်နှစ်မှာ ဆယ်နှစ်ခွဲ ပိုင်းခြားထားတယ်။ ဆယ်နှစ်ရာသီလို့ခေါ်တာပေါ့။ ရာသီအလိုက် မြင်ရတဲ့ ကြယ်တွေကိုလည်း အရပ်တွေအဖြစ်မြင်ပြီး သတ်မှတ်ထားတယ်။ ရာသီရပ်လို့ ခေါ်တာပေါ့။

တွေ သမီးဘယ်လောက် သတိထားမိသလဲ။ စဉ်းစားပြီး ပြောကြည့်စမ်းပါ”
 “ဟုတ်ကဲ့။ ‘တူ’ ဆိုတာ ဆွေမျိုးတော်တဲ့ ‘တူ’ ကိုလည်း ခေါ်ပါတယ် ဘာဘာ”
 “ဘယ်လိုဆွေမျိုးတော်တာလဲ သမီးရဲ့”
 “အင်း... အစ်ကိုရဲ့သား၊ အစ်မရဲ့သားကို တူလို့ ခေါ်တာပေါ့”
 “အင်း... ပြီးတော့ ညီရဲ့သား၊ မောင်ရဲ့သားလည်း ‘တူ’ ပဲလေ”
 “ဟုတ်ပြီ။ ညီအစ်ကို မောင်နှမရဲ့သားလို့ အဓိပ္ပာယ်ရတဲ့ စကားလုံးပေါ့။ ပြီးတော့ကောကွယ်”
 “ပြီးတော့... သမီးသိပြီ။ ထုတဲ့တူကိုလည်း ခေါ်သေးတယ်။ သံရိုက်တဲ့ တူလေ”
 “ဟုတ်ပြီ။ ထုရိုက်ဖို့၊ သံထုံးမှာ လက်ကိုင်တပ်ထားတဲ့ပစ္စည်းပေါ့ကွယ်။ ပြီးတော့ကော”
 “အင်း... သမီးမစဉ်းစားတတ်တော့ဘူး ဘာဘာ”
 “သမီးသိတဲ့ ‘တူ’ ရှိပါသေးတယ်။ စားသောက်ဆိုင်တွေမှာလေ”
 “အင်း... ခေါက်ဆွဲစားရင် သုံးတဲ့တူလား ဘာဘာ”
 “အေးပေါ့။ ခေါက်ဆွဲတို့ ထမင်းတို့စားရင်သုံးတဲ့ တုတ်ချောင်းနှစ်ချောင်းကိုလည်း ‘တူ’ လို့ ခေါ်တယ် မဟုတ်လား”
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”
 “နောက် ‘တူ’ တစ်လုံးကိုတော့ သမီးသိချင်မှ သိမယ်။ သီတင်းကျွတ်လကို ‘တူရာသီ’ လို့ ခေါ်တယ်ကွဲ့။ ဒီတော့ ‘တူ’ ဆိုတာ သီတင်းကျွတ်ရာသီရဲ့ နာမည်လို့လည်း အဓိပ္ပာယ်ရတာပေါ့”
 “ကဗျာတွေထဲမှာ တွေ့တော့ဖူးပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်ကို သမီးမသိပါဘူး ဘာဘာ။ မှတ်ထားပါမယ်”
 “နောက်ဆုံး ‘တူ’ တစ်လုံးကိုတော့ သမီးသိပါတယ်။ ခုနဲ့ပဲ ဘာပြောသေးတယ်။ ဒီစကားလုံးမျိုးတွေကို ဘယ်လိုခေါ်တယ်တဲ့လဲ”
 “အင်း... ‘အသွင်တူအနက်ကွဲ’ ပါ ဘာဘာ”
 “အဲဒီ ‘အသွင်တူ’ မှာပါတဲ့ ‘တူ’ ကရော ဘာအဓိပ္ပာယ်လဲ”
 “‘တူညီတယ်၊ ဆင်တူတယ်’ ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ပါ ဘာဘာ”
 “အင်း... ဒီတော့ ‘တူ’ ဆိုတာ ပုံစံတွေ၊ အသံတွေ စသည်ဖြင့် တစ်မျိုးတည်းဖြစ်တယ်ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်လည်း ရှိတာပေါ့”
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”
 “ကဲ... ဒီတော့ ‘တူ’ ဆိုတဲ့ စကားလုံးတွေ ခုပြောကြတာ ဘယ်

တို့ရယ်... ”
 “ဟုတ်ပြီ ဟုတ်ပြီ။ အဲဒါတွေအားလုံး ‘ပိုက်’ ချည်းပဲ။ အဓိပ္ပာယ်ချင်း ဆက်စပ်တာတွေလည်းပါတယ်။ မဆက်စပ်တာတွေလည်း ပါတယ်ကွဲ့။ ကဲ သမီးရေ။ ဆက်စဉ်းစားကြည့်ပါဦး။ အဓိပ္ပာယ်ချင်းဆက်စပ်တာ ဘယ်ပိုက်တွေပါလိမ့်”
 “ဟုတ်ကဲ့ သမီးထင်တာတော့ ငါးဖမ်းပိုက်က အရင်းခံစကားလုံးဖြစ်ပြီး ဆံပင်အုပ်တဲ့ ပိုက်နဲ့ ကစားပွဲမှာသုံးတဲ့ ပိုက်က အနက်အဓိပ္ပာယ်ပွားလာတာလို့ ထင်ပါတယ် ဘာဘာ”
 “သံပိုက်လုံးတို့ ပလတ်စတစ်ပိုက်တို့ကရောကွယ်”
 “အဲဒီ ‘ပိုက်’ က Pipe ဆိုတဲ့ အင်္ဂလိပ်စကားကို ယူထားတာမဟုတ်လား ဘာဘာ။ ဟိုပိုက်တွေနဲ့ အဓိပ္ပာယ်ချင်း မဆက်စပ်ဘူး ထင်ပါတယ်”
 “သမီးကို ချီးကျူးပါတယ်ကွယ်။ သမီးက စနစ်တကျ စဉ်းစားတတ်ပါတယ်။”
 “သမီးပြောသလိုပဲ မြန်မာအဘိဓာန်ထဲမှာလည်း ဖွင့်ထားတယ်။ ဒီမှာကြည့်... ”
 (မြန်မာအဘိဓာန်စာအုပ်ကို ကျွန်တော်ကစာအုပ်စင်မှယူပြီး ဖွင့်ပြပါသည်။)
 “‘ပိုက်’ ဆိုတဲ့စကားလုံးကို အနက်ဖွင့်ရာမှာ အနက် ၁-က သားငါးစသည် အုပ်ဖမ်းရန်ချည်စသော အမျှင်တစ်မျိုးမျိုးဖြင့် အကွက်ဖော်ထားသော ‘ကွန်ရက်’ တဲ့ ငါးဖမ်းပိုက်ပေါ့။ အနက် ၂-က ဆံထုံးကို အုပ်သည့် ‘ကွန်ရက်’ တဲ့။ အနက် ၃-ကတော့ ‘ကစားပွဲ’ ခြားကန်လန် ကွန်ရက်’ တဲ့။ သမီးပြောသလိုပဲ။ အနက်တစ်ခုတည်းက ပွားလာတာမို့ အဲဒီစကားလုံးတွေကို တစ်စုတည်းပြထားတာပေါ့”
 “ဟုတ်တယ်နော် ဘာဘာ”
 “နောက် ပိုက်တစ်လုံးကိုတော့ ပြန်ချောင်း ဆိုပြီး သီးခြားခွဲပြထားတယ်။ Pipe ဆိုတဲ့ အင်္ဂလိပ်စကားက လာကြောင်းလည်း ပြထားတယ်။ စောစောကပြတဲ့ ‘ပိုက်’ တွေကို အနက်ပွားစကားလုံးမဟုတ်ဘဲ။ အသွင်တူ အနက်ကွဲ စကားလုံးလို့ သီးခြားပြတာပေါ့ကွယ်။ အဲ... ‘ပိုက်’ ကို ‘ရင်နှင့်ကပ်လျက်ထားသည်’ ‘ရင်နှင့်ကပ်လျက် ထိန်းပွေ့သည်’ ကိုလည်း နောက်တစ်နက် ဖွင့်သေးတယ်ကွဲ့။ အဲဒါလည်း အရင်ပိုက်တွေနဲ့ အနက်ချင်း မဆက်စပ်တဲ့ အသွင်တူ အနက်ကွဲပါပဲကွယ်”
 “ကဲ... ခဏနားရအောင်”

သတင်းတိုများ

ရွှေ့မင်ဘုရား တောင်အဆင်းလမ်းဖောက်လုပ်

ပင်းတယ ဒီဇင်ဘာ ၂၇
 ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပင်းတယမြို့နယ်ရှိ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် ရွှေ့မင်ဘုရား တောင်အဆင်းလမ်းကို မြေသားလမ်း ဖောက်လုပ်ပြီးစီး၍ ယခု ဒီဇင်ဘာ တတိယပတ်မှစ၍ ကျောက်ခင်းလမ်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။
 အဆိုပါ ကျောက်ခင်းလမ်းသည် ပေ ၃၀၀၀ ရှည်ပြီး ကျောက်ခင်းလမ်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်ရာတွင် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၂၉ သိန်း ကုန်ကျမည်ဖြစ်ပြီး ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ပင်းတယမြို့နယ် အထောက်အကူပြုကော်မတီမှ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
 မိုးမိုးထွေး(ပင်းတယ)

သီးနှံအထွက်တိုးနှုန်းတိုးတက်ရေး နည်းပညာသင်တန်းဖွင့်

ခန္တီး ဒီဇင်ဘာ ၂၇
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခန္တီးမြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ဆင်းရဲမှု လျှော့ချရေးလုပ်ငန်း အစီအစဉ်အရ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ထောက်ပံ့မှုဖြင့် သဘာဝပိုင်းမွှားရောဂါကာကွယ်ဆေးများ ပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်းနှင့် သဘာဝ မြေဩဇာများ ပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်း နည်းပညာပေးသင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။
 သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ခန္တီးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိုးလွင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးဇော်ဦးက သီးနှံအထွက် တိုးတက်ရေး နည်းပညာစာအုပ်များကို သင်တန်းသူ သင်တန်းသားများအား ပေးအပ်ခဲ့သည်။
 (မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

တောင်ငူမြို့ အလက(၁)ကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်

တောင်ငူ ဒီဇင်ဘာ ၂၇
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင်အမှတ် (၂၀) ရပ်ကွက်ရှိ အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း ကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ စတုတ္ထပတ်က ကျင်းပသည်။
 အဆိုပါ ကျောင်းဆောင်သစ် အဆောက်အအုံအား ကျပ်သိန်း ၄၀၀ ကျော် သုံးစွဲကာ ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး အခမ်းအနားကို နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 (လ/၀၁၉)



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းခရိုင် တရားရုံးတွင် တရားရုံး စာရေးဝန်ထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်မှုသင်တန်း ၁/ ၂၀၁၄ ဖွင့်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ စတုတ္ထပတ်က ကျင်းပရာ ခရိုင်တရားသူကြီး ဒေါ်ချိုချိမာက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်၊ ဝန်ထမ်းရေးရာများနှင့် လုပ်ငန်းပိုင်းဆိုင်ရာများအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။
 ဇော်ဝင်းအောင်(iprd)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် စလင်း၌ထုတ်ပေး

စလင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၇
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် စလင်းမြို့နယ် လက်မဲကျေးရွာ အုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပေးပို့ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်က လက်မဲကျေးရွာ မူလတန်းကျောင်း ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
 အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထွန်းဝေ၊ မင်းဘူးခရိုင်ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်ဌေးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသိန်းတို့ တက်ရောက်ပြီး နိုင်ငံသားအရည်အချင်းပြည့်မီသူ ၂၃၂ ဦး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစောဝင်းလွင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 စစ်ကြည့်(စလင်း)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့်ဆက်သွယ်

Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးထုတ်ပေး

လှိုင်သာယာ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် စက်မှုဇုန်(၁)ရိကနောင်ခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်နေ့က ဥပဒေနှင့်အညီ အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာနှင့်နှစ်နာကြေးထုတ်ပေးမှု အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် မီဒီယာ များအား ရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။

အခမ်းအနားတွင် အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်က အထည်ချုပ်စက်ရုံ အလုပ်သမားများ၏ ရသင့်ရတိုက်သည့်လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးပေးအပ်သည့်အခမ်းအနားဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းရပ်ဆိုင်းသွားချိန် သို့မဟုတ် အလုပ်ပိတ်သိမ်းသွားသည့်အချိန်တွင် အလုပ်သမားများအနေဖြင့် နောက်အလုပ်သစ်တစ်ခု ရှာဖွေနေစဉ်ကာလအတွင်း အထောက်အပံ့ဖြစ်စေရန် တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ပုံမှန်လုပ်ငန်းများကို အလုပ်ရှင်ဘက်က ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အတွက်ဝန်ကြီးဌာနက ကြားဝင်ပြီး ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း ဖြစ်ကြောင်း။

များက ၂၀၁၂ ခုနှစ် အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးကို ဥပဒေနှင့်အညီ အဆင့်ဆင့်ဖြေရှင်းပေးခဲ့ကြောင်း။ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တိမ်းရှောင်နေသောအလုပ်ရှင်ကို ပြစ်မှုကြောင်းအရ တရားစွဲဆိုရန်နှင့် ရုပ်မထားဘဲ စက်ရုံမှအလုပ်သမားများ၏ စားဝတ်နေရေး အခက်အခဲများ ပြေလည်စေရန် လုပ်ခလစာနှင့်ရပိုင်ခွင့်များကို ဥပဒေကြောင်းအရ ဘယ်လိုဘယ်နည်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်ကို စဉ်းစား၍ အငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေနှင့်အညီ အလုပ်ရှင်ပိုင်ပစ္စည်းများကို ဝရမ်းဆွဲကပ်ခြင်း၊ လေလံတင်ရောင်းချခြင်းတို့ကို အဆင့်ဆင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ ထိုသို့တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဆင့် တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ ပစ္စည်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ လေလံတင်ရောင်းချခဲ့ပြီး ဈေးပြိုင်စနစ် ဖြင့် ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၂၈၀၀ ရရှိခဲ့ပြီး စက်ရုံအလုပ်သမားများအတွက် လက်ကျန်လုပ်ခနှင့် အလုပ်ပိတ်ရက် နှစ်နာကြေးကို ယခုကဲ့သို့

အခမ်းအနားဖြင့် ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အလားတူ ပြဿနာမျိုးဖြစ်ခဲ့သော Master Sports စက်ရုံနှင့် ယခု Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံကဲ့သို့ ထပ်မံမဖြစ်ပွားစေရန် ဝန်ကြီးဌာနက ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့်အလုပ်သမားသည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ကိုင်းကျွန်းမို့ ကျွန်းကိုင်းမို့ အပြန်အလှန်အကျိုးပြုသူများဖြစ်၍ အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုရှိရန်၊ ကတိကဝတ်တည်ရန်၊ အလုပ်ရှင်ကျင့်ဝတ်၊ အလုပ်သမားကျင့်ဝတ်တို့ကို လိုက်နာစောင့်ထိန်းရန်လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့်အလုပ်သမားဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်နှင့် အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝင်းရှိန်တို့က အလုပ်သမားများလုပ်ခလစာ ကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်းမှု နှစ်နာကြေးပေးအပ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အလုပ်သမား ၉၀၀ ဦး၏ လုပ်ခလစာကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်း နှစ်နာကြေးများ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အထည်ချုပ်စက်ရုံ အလုပ်သမားများကိုယ်စား ဒေါ်အိအိစန်းက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားကာ လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်သင်းအောင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

The Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ လုပ်ခလစာကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်းမှုနှစ်နာကြေးငွေကို ထုတ်ယူပြီး၍ ဝမ်းသာပီတိဖုံးနေသော ဒေါ်အိအိစန်းက “ကျွန်မအပါအဝင်အားလုံးက ကျေးဇူးအထူးတင်နေကြပါတယ်။ Master Sports စက်ရုံမှာ ဖြစ်ခဲ့စဉ်က ငါးလကျော်ကြာမြင့်ခဲ့ပေမယ့် ဒီစက်ရုံမှာ တစ်လနဲ့ ၁၇ ရက်သာ ကြာခဲ့တဲ့အတွက် အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနက လူကြီးတွေ၊ အခွန်ဌာနကလူကြီးတွေ၊ ဌာနဆိုင်ရာလူကြီးတွေကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်။ မျှော်လင့်ချက်မဲ့နေတဲ့ လစာကို အခုလိုတစ်ပေါင်းတစ်စည်းတည်းပြန်ရတဲ့အတွက် ပေးစရာရှိတာလေးတွေ ပေးနိုင်ပြီဆိုပြီး မျက်ရည်လည်အောင်ဝမ်းသာနေကြပါတယ်။ အလုပ်သမားဝန်ကြီးနဲ့အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်” ဟုပြောကြားသည်။

ကနောင်ခန်းမ အတွင်းအပြင်တွင်ကောင်တာအလိုက် အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာငွေကို ထုတ်ပေးလျက်ရှိပြီး အလုပ်သမားများ၏ မျက်ဝန်းအသီးသီး၌ ဝမ်းသာပျော်ရွှင်ပီတိဖုံးလျက်ရှိပြီး နယ်မှ လိုက်ပါလာသော မိဘ၊ ဆွေမျိုးများ၏ ဝမ်းသာ

အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများစွာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများကို ဖိတ်ခေါ်၍ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများတိုးတက်ရေးအတွက် တစ်စိုက်မတ်မတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ FDI လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများနှင့် ကျွမ်းကျင်မှု အသိပညာအတတ်ပညာများ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။

ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ယဉ်ကျေးမှု၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းများကို လေးစားလိုက်နာပြီး



Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှအလုပ်သမားများ လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးရရှိရန် စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်။

နိုင်ငံတော်အတွက် ညဘက်အိပ်လို့ မျှော်ပါပြီ။ မျှော်လင့်မထားတဲ့လစာကို ပြန်ရတဲ့အတွက် အလုပ်သမားဝန်ကြီးနဲ့ ညွှန်ချုပ်ကို ဖော်မပြနိုင်အောင် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။ Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးပေးသော အခမ်းအနားတွင် အလုပ်သမား၊

မူလတန်းကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှုအစီအစဉ် ၂၀၁၅ ကျောင်းဖွင့်ရာသီတွင် စတင်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကျောင်းဖွင့်ရာသီတွင် မူလတန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ် စတင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ “ဒီအစီအစဉ်ကို လာမယ့်နှစ်

ကျောင်းဖွင့်ချိန်မှာ စတင်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ သူငယ်တန်းကနေ စတုတ္ထတန်းအထိ တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာနဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတိုင်းကို ထောက်ပံ့ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသန်း

ဇင်ထွန်းက ပြောကြားသည်။ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် သူငယ်တန်းမှစတုတ္ထတန်းအထိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၇ သိန်းကျော်ရှိပြီး ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှုအတွက် ငွေကျပ်သန်းပေါင်း ၇၀၀၀ ကျော် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မည့်အစီအစဉ်တွင် အခြေခံပညာအမှတ်(၁)(၂) (၃)နှင့် ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီး

ဌာနတို့ရှိ မူလတန်းကျောင်းအားလုံးပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မူလတန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းသုံးပုံနှိပ်စာအုပ်နှင့် ဗလာစာအုပ်များ ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိပြီး ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် ကျောင်းဖွင့်ရာသီမှစတင်ကာ ကျောင်းဝတ်စုံများကိုပါ ထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်သည်။ မိုးသူစာစိုး

မိုးမောက်မြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၉၄၅ ပြား ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ မိုးမောက်မြို့နယ် စိန်လုံနယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် နယ်မြေခံတပ်မတော်သားများ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်က မိုးမောက်မြို့နယ် စိန်လုံနယ်မြေစစ်ဆေးရေးရိတ်၌ လွယ်ဂျယ်ဘက်မှ ဗန်းမော်ဘက်သို့ အားဝေ မောင်းနှင်ပြီး မောင်စိုးလိုက်ပါလာသော မော်တော်ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ဆိုင်ကယ်ခွကြားရှိ ကျောပိုးအိတ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၉၄၅ ပြား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အားဝေ(၂၃နှစ်) နှင့် မောင်စိုး (၂၆နှစ်) တို့ နှစ်ဦးအပေါ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for Robison Business School, Yangon and Victoria University. It features logos for both institutions and lists programs such as MBA and BBA. Contact information includes phone numbers 09-4319 6211 and 09-4200 53536, and a website www.robison.com. A 'FREE Consultation and Entrance Test' offer is also highlighted.

Advertisement for a recruitment or training program. It mentions 'ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း' (Public Works Construction) and 'ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဟင်္သာတခရိုင်' (Ayeyarwady Region, Htantabin Township). It lists various positions and their requirements, such as 'အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း' (Tender opening) and 'တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန်' (Tender closing date/time). Contact information includes phone numbers ၀၉-၁-၂၀၁၅ ရက်၊ ၁၁:၀၀ နာရီ and ၀၉-၁-၂၀၁၅ ရက်၊ ၁၃:၃၀ နာရီ.

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးထုတ်ပေး

လှိုင်သာယာ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် စက်မှုဇုန်(၁)ရိကနောင်ခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်နံနက် ၉ နာရီက Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမား ၉၀၀ဦးအတွက်လုပ်ခလစာနှင့်နှစ်နာကြေးထုတ်ပေးမှု အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် မီဒီယာ များအား ရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။

အခမ်းအနားတွင် အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်က အထည်ချုပ်စက်ရုံ အလုပ်သမားများ၏ ရသင့်ရတိုက်သည့်လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးပေးအပ်သည့်အခမ်းအနားဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းရပ်ဆိုင်းသွားချိန် သို့မဟုတ် အလုပ်ပိတ်သိမ်းသွားသည့်အချိန်တွင် အလုပ်သမားများအနေဖြင့် နောက်အလုပ်သစ်တစ်ခု ရှာဖွေနေစဉ်ကာလအတွင်း အထောက်အပံ့ဖြစ်စေရန် တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ပုံမှန်လုပ်ငန်းများကို အလုပ်ရှင်ဘက်က ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အတွက်ဝန်ကြီးဌာနက ကြားဝင်ပြီး ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း ဖြစ်ကြောင်း။ စက်ရုံ၏ လုပ်ငန်းရှင်ဖြစ်သော ကိုရီးယားလူမျိုး Mr.Go Yon Gon သည် လုပ်သား ၉၀၀ ဦး၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလနှင့် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်စာအတွက် လုပ်ခလစာကို ဥပဒေနှင့်အညီ ခံစားခွင့်ပေးရမည့် စက်ရုံပိတ်ရက် နှစ်နာကြေးအပါအဝင် စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၂၇၉၄ သိန်းကျော်ကို မပေးချေနိုင်ဘဲ ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ တိမ်းရှောင်သွားသောကြောင့် အလုပ်သမား အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ဦးစီးဌာန

များက ၂၀၁၂ ခုနှစ် အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးကို ဥပဒေနှင့်အညီ အဆင့်ဆင့်ဖြေရှင်းပေးခဲ့ကြောင်း။ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တိမ်းရှောင်နေသောအလုပ်ရှင်ကို ပြစ်မှုကြောင်းအရ တရားစွဲဆိုရန်နှင့် ရုပ်မထားဘဲ စက်ရုံမှအလုပ်သမားများ၏ စားဝတ်နေရေး အခက်အခဲများ ပြေလည်စေရန် လုပ်ခလစာနှင့် ရပိုင်ခွင့်များကို ဥပဒေကြောင်းအရ ဘယ်လိုဘယ်နည်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်ကို စဉ်းစား၍ အငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးဥပဒေနှင့်အညီ အလုပ်ရှင်ပိုင်ပစ္စည်းများကို ဝရမ်းဆွဲကပ်ခြင်း၊ လေလံတင်ရောင်းချခြင်းတို့ကို အဆင့်ဆင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ ထိုသို့တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဆင့် တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ ပစ္စည်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ လေလံတင်ရောင်းချခဲ့ပြီး ဈေးပြိုင်စနစ် ဖြင့် ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၂၈၈၀ ရရှိခဲ့ပြီး စက်ရုံအလုပ်သမားများအတွက် လက်ကျန်လုပ်ခနှင့် အလုပ်ပိတ်ရက် နှစ်နာကြေးကို ယခုကဲ့သို့

အခမ်းအနားဖြင့် ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အလားတူ ပြဿနာမျိုးဖြစ်ခဲ့သော Master Sports စက်ရုံနှင့် ယခု Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံကဲ့သို့ ထပ်မံမဖြစ်ပွားစေရန် ဝန်ကြီးဌာနက ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့်အလုပ်သမားသည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ကိုင်းကျွန်းမို့ ကျွန်းကိုင်းမို့ အပြန်အလှန်အကျိုးပြုသူများဖြစ်၍ အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုရှိရန်၊ ကတိကဝတ်တည်ရန်၊ အလုပ်ရှင်ကျင့်ဝတ်၊ အလုပ်သမားကျင့်ဝတ်တို့ကို လိုက်နာစောင့်ထိန်းရန်လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့်အလုပ်သမားဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်နှင့် အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝင်းရှိန်တို့က အလုပ်သမားများလုပ်ခလစာ ကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်းမှု နှစ်နာကြေးပေးအပ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အလုပ်သမား ၉၀၀ ဦး၏ လုပ်ခလစာကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်း နှစ်နာကြေးများ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အထည်ချုပ်စက်ရုံ အလုပ်သမားများကိုယ်စား ဒေါ်အိအိစန်းက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားကာ လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်သင်းအောင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ The Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ လုပ်ခလစာကျန်ငွေနှင့် အလုပ်ပိတ်သိမ်းမှုနှစ်နာကြေးငွေကို ထုတ်ယူပြီး၍ ဝမ်းသာပီတိဖုံးနေသော ဒေါ်အိအိစန်းက “ကျွန်မအပါအဝင်အားလုံးက ကျေးဇူးအထူးတင်နေကြပါတယ်။ Master Sports စက်ရုံမှာ ဖြစ်ခဲ့စဉ်က ငါးလကျော်ကြာမြင့်ခဲ့ပေမယ့် ဒီစက်ရုံမှာ တစ်လနဲ့ ၁၇ ရက်သာ ကြာခဲ့တဲ့အတွက် အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနက လူကြီးတွေ၊ အခွန်ဌာနကလူကြီးတွေ၊ ဌာနဆိုင်ရာလူကြီးတွေကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်။ မျှော်လင့်ချက်မဲ့နေတဲ့ လစာကို အခုလိုတစ်ပေါင်းတစ်စည်းတည်းပြန်ရတဲ့အတွက် ပေးစရာရှိတာလေးတွေ ပေးနိုင်ပြီဆိုပြီး မျက်ရည်လည်အောင်ဝမ်းသာနေကြပါတယ်။ အလုပ်သမားဝန်ကြီးနဲ့အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်” ဟုပြောကြားသည်။ ကနောင်ခန်းမ အတွင်းအပြင်တွင်ကောင်တာအလိုက် အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာငွေကို ထုတ်ပေးလျက်ရှိပြီး အလုပ်သမားများ၏ မျက်ဝန်းအသီးသီး၌ ဝမ်းသာပျော်ရွှင်ပီတိဖုံးလျက်ရှိပြီး နယ်မှ လိုက်ပါလာသော မိဘ၊ ဆွေမျိုးများ၏ ဝမ်းသာ

ကြည့်ရှုမှုကိုလည်းတွေ့မြင်ရသည်။ အလုပ်သမားတစ်ဦးလျှင် အခြေခံလစာရှစ်သောင်းကျော်ရရှိပြီး အချိန်ပိုဆင်းရပ်ပါက ကျပ်တစ်သိန်းကျော်ရကြောင်း၊ ယခုထုတ်ပေးသော လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးအတွက် တစ်ဦးလျှင် ကျပ်တစ်သိန်းကျော်မှ ငါးသိန်းကျော်ထိရရှိကြပြီး တွဲတွဲမှလှာရောက်ပြီး လုပ်ခလစာ ထုတ်ယူသော အလုပ်သမားခေါင်းဆောင်မအေးခိုင်က “ကျောင်းသားသုံးဦးရှိတယ်။ အမျိုးသားက မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းမှာ ကားမောင်းတယ်။ ယူထားတဲ့ အကြေးဆပ်



Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှအလုပ်သမားများ လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးရရှိရန် စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်။

နိုင်တဲ့အတွက် ညဘက်အိပ်လို့ မျော်ပါပြီ။ မျှော်လင့်မထားတဲ့လစာကို ပြန်ရတဲ့အတွက် အလုပ်သမားဝန်ကြီးနဲ့ ညွှန်ချုပ်ကို ဖော်မပြနိုင်အောင် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။ Myth Apparel အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမားများအား လုပ်ခလစာနှင့် နှစ်နာကြေးပေးသော အခမ်းအနားတွင် အလုပ်သမား၊

အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများစွာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများကို ဖိတ်ခေါ်၍ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများတိုးတက်ရေးအတွက် တစ်စိုက်မတ်မတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ FDI လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများနှင့် ကျွမ်းကျင်မှု အသိပညာအတတ်ပညာများ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ယဉ်ကျေးမှု၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းများကို လေးစားလိုက်နာပြီး

နိုင်ငံ၏ တည်ဆဲဥပဒေနှင့်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို သိရှိလိုက်နာကာ အလုပ်ရှင်နှင့်အလုပ်သမားတို့ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည်နှင့်အမျှ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားနှစ်ဦးနှစ်ဖက်အကျိုးဖြစ်ထွန်းပြီး ကုန်ထုတ်စွမ်းအားတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ သန်းထိုက်(လှိုင်သာယာ)

မူလတန်းကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှုအစီအစဉ် ၂၀၁၅ ကျောင်းဖွင့်ရာသီတွင် စတင်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကျောင်းဖွင့်ရာသီတွင် မူလတန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ် စတင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ “ဒီအစီအစဉ်ကို လာမယ့်နှစ်

ကျောင်းဖွင့်ချိန်မှာ စတင်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ သူငယ်တန်းကနေ စတုတ္ထတန်းအထိ တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာနဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတိုင်းကို ထောက်ပံ့ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသန်း

ဇင်ထွန်းက ပြောကြားသည်။ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် သူငယ်တန်းမှစတုတ္ထတန်းအထိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၇ သိန်းကျော်ရှိပြီး ကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မှုအတွက် ငွေကျပ်သန်းပေါင်း ၇၀၀၀ ကျော် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါကျောင်းဝတ်စုံထောက်ပံ့မည့်အစီအစဉ်တွင် အခြေခံပညာအမှတ်(၁)(၂) (၃)နှင့် ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီး

ဌာနတို့ရှိ မူလတန်းကျောင်းအားလုံးပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မူလတန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းသုံးပုံနှိပ်စာအုပ်နှင့် ဗလာစာအုပ်များ ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိပြီး ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် ကျောင်းဖွင့်ရာသီမှ စတင်ကာ ကျောင်းဝတ်စုံများကိုပါ ထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်သည်။ မိုးသူစာစိုး

မိုးမောက်မြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၉၄၅ ပြား ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ မိုးမောက်မြို့နယ် စိန်လုံနယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် နယ်မြေခံတပ်မတော်သားများ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်က မိုးမောက်မြို့နယ် စိန်လုံနယ်မြေရဲစခန်းတွင် လွယ်ဂျယ်ဘက်မှ ဗန်းမော်ဘက်သို့ အားဝေ မောင်းနှင်ပြီး မောင်စိုးလိုက်ပါလာသော မော်တော်ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ဆိုင်ကယ်ခွကြားရှိ ကျောပိုးအိတ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၉၄၅ ပြား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အားဝေ(၂၃နှစ်) နှင့် မောင်စိုး (၂၆နှစ်) တို့ နှစ်ဦးအပေါ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for Robison Business School, Yangon and Victoria University. It features logos for both institutions and lists programs such as MBA and BBA. Contact information includes phone numbers 09-4319 6211 and 09-4200 53536, and a website www.robison.com. A 'FREE Consultation and Entrance Test' offer is also highlighted.

Advertisement for a recruitment or training program. It mentions 'ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း' (Public Construction Work) and 'ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဟင်္သာတခရိုင်' (Ayeyarwady Region, Htantabin Township). It lists details about the program, including dates and contact information for recruitment.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



မောင်တောမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၂၅ သန်းဖြင့် တည်ဆောက်နေသော ငွေတောင်- သာယာကုန်း တံတားတည်ဆောက်နေမှုများကို မောင်တောခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးစောဝေနှင့်အဖွဲ့ ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက်က သွားရောက်စစ်ဆေးစဉ်။ (အဆိုပါ တံတားသည် အလျားပေ ၅၀၊ အနံ ၁၀ ပေ၊ အမြင့် ၁၄ ပေရှိပြီး ငွေတောင်ရွာနှင့် သာယာကုန်းရွာကြားတွင် တည်ဆောက်ထားရာ ကျေးလက် နေပြည်သူများအတွက် ရာသီမရွေး အသုံးပြုနိုင်မည့် တံတားတစ်စင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။)

မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်း လောင်းလုံးမြို့နယ်အတွင်းဆောင်ရွက်

ထားဝယ် ဒီဇင်ဘာ ၂၇

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် လောင်းလုံးမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အရင်းမပျောက် လည်ပတ်ရန်ပုံငွေကို ကျေးရွာတစ်ရွာလျှင် ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၀ စီဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ဒေါင်းရောင်၊ ဖွားဘုတ်ပြင်၊ ပန်းဒလဲ၊ အင်းဝန်း၊ ကထောင်းနီ၊ ပညာ၊ ဟင်းချိုတော၊ ကျောက်ဝပ်ပြင်၊ အောက်ကျောက်ဝပ်၊ ကျောက်မထွပ် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းများ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

ငွေကြီးကြပ်မှု ကော်မတီဝင်များ၊ ကျေးရွာ အထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဝင် များနှင့် တွေ့ဆုံ၍ အရင်းမပျောက် လည်ပတ် ရန်ပုံငွေဖြင့်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းများကို ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ လုပ်ငန်းတွင်ကျေးရွာ မြစ်မီးရောင်ရန်ပုံငွေကြီးကြပ်မှု ကော်မတီဝင်များက ရန်ပုံငွေဆိုင်ရာမှတ်တမ်း များ ဆောင်ရွက်ထားရှိသော အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း၊ ငွေစာရင်း၊ အသေးဆုံးစာရင်း၊ တစ်ဦးချင်းစုဆောင်း ငွေနှင့် ချေးငွေမှတ်တမ်း၊ တစ်ဦးချင်း စုဆောင်းငွေနှင့် ဆပ်ငွေမှတ်တမ်း၊ အထွေထွေလယ်ဂျာနှင့် လစဉ်/ငွေပေးငွေစာရင်း ရှင်းတမ်းရေးသားထား ရှိမှုကို စစ်ဆေးခဲ့သည်။

မြေးမြူရေး ၅၁ ဦး၊ ရေလုပ်ငန်းတစ်ဦး၊ မီးလင်းရေး ခုနစ်ဦး၊ ကန်ထုတ် လုပ်ငန်း တစ်ဦး စုစုပေါင်း ၈၄ ဦးဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၈၅)

အဆိုပါကျေးရွာ ၁၀ ရွာအနက် ဟင်းချိုတော မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ သို့ ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်က လောင်းလုံး မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးမှူး ဒေါ်စိုးစိုးသိနှင့် ဝန်ထမ်း များသည် ကျေးရွာမြစ်မီးရောင်ရန်ပုံ

ဟင်းချိုတောကျေးရွာ မြစ်မီးရောင် အရင်းမပျောက် လည်ပတ် ရန်ပုံငွေကို စိုက်ပျိုးရေး ၂၄ ဦး၊

မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

သီပေါ ဒီဇင်ဘာ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း (MANA) အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်က ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး များ ဦးမျိုးတင်ဇော် တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ယာဝုံ) ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါး ဆန့်ကျင်ရေးအသင်း ရုတ်ယဉ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစောဝေက (MANA)

အသင်း၏ ဖွဲ့စည်းပုံနှင့်ဆောင်ရွက် ချက်များကိုလည်းကောင်း၊ ခရိုင် ဆရာဝန်ကြီး (ပြီးမီ) ဒေါက်တာ လှရွှေ က သီပေါမြို့နယ် (MANA) ဖွဲ့စည်း မှုနှင့် သတ်မှတ်ချက်များကိုလည်း ကောင်း၊ (MANA) သီပေါရိပ်မွန် ၏ တာဝန်ခံဆရာဝန် ဒေါက်တာ စိုင်းဝင်းကျော်ထက်အောင်က (3M-DG Fune) ရန်ပုံငွေ စီမံချက်ဖြင့် သီပေါမြို့နယ်အတွင်း အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ သော မူးယစ်ဆေး အကြောထိထိုး သွင်းသူများ၌ ခုခံအားကျဆင်းမှုများ



ကျေးစက်ရောဂါအန္တရာယ် လျှော့ချ ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေး သည်။ အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ ဌာနဆိုင် တက်ရောက်ကြသည်။ စိုင်း(သီပေါ)

ပြည်သူ့လိုတ လုပ်ပိုရာ ကျရာအခွင့်ပေးဆောင်ပါ

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ်ရ သေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် ၉၈၊ ၉၉ တစ်ကွက်လျှင် အကျယ် အဝန်း ပေ(၂၀x၆၀)စီရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချပိုင်ခွင့်ရှိ ကြောင်း ပြောဆိုလာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်)ဝေ၈၆၂၀၄၀၄မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ညှိနှိုင်းသဘော တူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ် တို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာ ပြပါသည်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း(စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင် အမှတ် ၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ်ရ သေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၇၇)၊ အကျယ်အဝန်း (၃၂x၆၀) ပေနှင့် အကွက်အမှတ် (၉၃)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၁x၆၀)ပေရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်း မြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုလာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်) ဝေ၈၆၂၀၄၀၄ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါ သည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း (စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင်၊ အမှတ်-၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ် ရသေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၃၁)၊ (၃၂)၊ တစ်ကွက်လျှင် အကျယ်အဝန်း (၂၀ x ၆၀) စီရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ်ပတ် သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုလာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်)ဝေ၈၆၂၀၄၀၄မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ် တို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာ ပြပါသည်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက် တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း (စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင်၊ အမှတ် -၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ်ရ သေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် ၅၇၊ ၅၈ တစ်ကွက်လျှင် အကျယ် အဝန်း ပေ(၂၀x၇၅)စီရှိသော မြေကွက်များနှင့် အကွက်အမှတ် ၃၃၊ ၃၄တစ်ကွက်လျှင် အကျယ်အဝန်း(၂၀x၆၀)စီရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ် ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုလာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်)ဝေ၈၆၂၀၄၀၄မှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ညှိနှိုင်းသဘော တူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ ပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါ က ဤကြေညာပြပါသည်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံ စွာဖြင့် လာရောက်တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား တော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း(စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင် အမှတ် ၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ်ရ သေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၅၃)၊ (၅၄)၊ တစ်ကွက်လျှင် အကျယ်အဝန်း (၂၀ x ၇၅)ပေရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ် ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုလာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်)ဝေ၈၆၂၀၄၀၄မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည် ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း (စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင်၊ အမှတ်-၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၃၇၀- A)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃/၈)၊ ဧရိယာ ၁ ဒသမ ၁၁ ဧကအနက်မှ မခွဲမစိတ်ရ သေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၅၂)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၀ x ၇၅) ရှိသော မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များဖြင့် ဆက်နွယ်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်များအားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆို လာသူ ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်)ဝေ၈၆၂၀၄၀၄မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်ညှိနှိုင်း သဘောတူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့်ပတ်သက် ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည်ရက်မှ စ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်တင်ပြ ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ် အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်ဝင်း (စဉ်-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင် အမှတ် -၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

ဂါးဒီးယန်းတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားဆုရ ဦးလေး မိုးမြင့်လင်းလက်

၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမား ဘယ်သူဖြစ်မလဲဆိုတဲ့အဖြေဟာ ရင်ခုန်စရာ ကောင်းနေပြီး စီရော်နယ်ဒို၊ မက်ဆီနဲ့အာတိုရဲ့ စိတ်ထဲမှာလည်း ခံစားချက်၊ မျှော်လင့်ချက်ကိုယ်စီ နဲ့ ဖြတ်သန်းနေကြတဲ့ကာလပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီ အချိန်မှာ ဗြိတိန်သတင်းစာဂါးဒီးယန်းရဲ့ တစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားအဖြစ် စီရော်နယ်ဒိုကို ရွေးချယ်လိုက်တဲ့သတင်း ထွက်ပေါ်လာ ပါတယ်။

ဂါးဒီးယန်းသတင်းစာဟာ ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း မှာ နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲတွေ၊ ကလပ်အသင်းပြိုင်ပွဲ တွေမှာ ထူးထူးခြားခြားခြေစွမ်းပြနိုင်တဲ့ ဘောလုံး သမားပေါင်း ၁၀၀ ကို ပဏာမရွေးချယ်ပြီးမှ အဲဒီ အတွင်းက အဆင့်ဆင့်ရွေးချယ်ပြီး စီရော်နယ်ဒို ကို အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားအဖြစ် ရွေးချယ် ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုရွေးချယ်ရာမှာ နိုင်ငံပေါင်း ၂၈ နိုင်ငံက ကမ္ဘာ့ဘောလုံးလောကအကြောင်း၊ ဘောလုံးသမား တွေအကြောင်းကို ထဲထဲဝင်ဝင်သိတဲ့ အကဲဖြတ် ဝိုင်းလူကြီး ၇၃ ဦးကို စီစစ်ရွေးချယ်စေခဲ့တာဖြစ်

ပြီး သူတို့ရဲ့ရွေးချယ်ဆုံးဖြတ်ချက်အရ စီရော်နယ် ဒိုက စုစုပေါင်းမဲအရေအတွက်ရဲ့ ၇၄ ရာခိုင်နှုန်း ရရှိခဲ့တာဖြစ်လို့ မက်ဆီကို ကျော်ဖြတ်ပြီး ဒီလို တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆုကို ရယူနိုင်ခဲ့တာ ဖြစ် ပါတယ်။

မက်ဆီကတော့ စုစုပေါင်းမဲအရေအတွက် ၁၂ ရာခိုင်နှုန်းသာရရှိခဲ့တာဖြစ်လို့ ဒုတိယနေရာမှာသာ ကျေနပ်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၂ နဲ့ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွေမှာတော့ မက်ဆီက နှစ်နှစ်ဆက် တိုက်အကောင်းဆုံး ဘောလုံးသမားဆုကို ရရှိခဲ့ သူ ဖြစ်ပါတယ်။

စီရော်နယ်ဒိုဟာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်းမှာ နိုင်ငံအတွက်ရော ကလပ်အသင်းအတွက် ပါ ပွဲ ၆၀ ကစားခဲ့ရာမှာ ၂၂ ဂိုးဖန်တီးခဲ့ပြီး ၆၁ဂိုး သွင်းယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကလပ်အသင်းအတွက် စုစု ပေါင်း ၅၁ ပွဲကစားပေးခဲ့ပြီး ဂိုးဖန်တီးမှုပေါင်း ၂၁ ကြိမ်ရှိခဲ့ကာ ဂိုးပေါင်း ၅၆ ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ နိုင်ငံပွဲပေါင်းကတော့ စုစုပေါင်း ကိုးပွဲကစားခဲ့ပြီး ၁၀ ဂိုးသွင်းခဲ့တာဖြစ်တာမို့ ထူးခြားတဲ့စွမ်းဆောင် ရည်ကို ထုတ်ဖော်ပြသနိုင်ခဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။

မက်ဆီကတော့ စုစုပေါင်း ၆၈ ပွဲကစားခဲ့ပြီး ၆၉ ဂိုးသွင်းယူခဲ့ပါတယ်။ ကလပ်အတွက် ၅၁ ပွဲ ကစားပြီး ၅၉ ဂိုးသွင်းယူခဲ့သလို နိုင်ငံအသင်း အတွက် ကိုးပွဲကစား ၁၀ ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ မက်ဆီဟာ ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကထက် အနည်းငယ် ခြေစွမ်းကျဆင်းခဲ့တဲ့ အနေအထားဖြစ်ပါတယ်။

စီရော်နယ်ဒိုဟာ ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံးဘောလုံး သမားဆုအတွက် အလားအလာအကောင်းဆုံး ဘောလုံးသမားဖြစ်ပေမယ့် အခုရွေးချယ်ခြင်းခံရ တဲ့ ဂါးဒီးယန်းသတင်းစာရဲ့ တစ်နှစ်တာအကောင်း ဆုံးဘောလုံးသမားဆုဟာ ဖီဖာရဲ့တစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားဆုရွေးချယ်ခံရခြင်း အပေါ် တစ်စုံတစ်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိမှာ တော့ မဟုတ်ပါဘူး။

ဒါပေမယ့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှာရှိတဲ့ ဘောလုံး ပရိသတ်တွေရဲ့ အင်တာနက်က မဲဆန္ဒပေးမှုအရ စီရော်နယ်ဒိုဟာ ၇၆ ရာခိုင်နှုန်းရရှိထားတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဖီဖာရဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ ဖလားအကောင်းဆုံးဘောလုံးသမား ဘယ်သူဖြစ် မလဲဆိုတာ စောင့်ကြည့်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီး သုံးမှတ်အသာဖြင့် ဦးဆောင်

အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၈) ဝေးထီပရိတ်စ်အက် အချယ်လ်ဆီးက ပြိုင်ပွဲများကို ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက် အိမ်ကွင်း၌ ဝက်စ်ဟမ်းကို အသင်း ညှိပေးကာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြသည်။ ခေါင်းဆောင်ဂျွန်တယ်ရီနှင့် ကော်

စတာတို့၏ ဂိုးများဖြင့်နိုင်ကာ ဝေးထီပရိတ်စ် အိမ်ကွင်း၌ ဦးဆောင် နေသည်။ ကော်စတာသွင်းယူသော ဂိုးမှာ ယခုနှစ်ရာသီ၏ ၁၃ ဂိုးမြောက် ပရီမီယာလိဂ်ဂိုးဖြစ်သည်။

ဆက်တိုက်အနိုင်ရခဲ့သည်။ မန်ယူက နယူးကာဆယ်ကို အိမ်ကွင်း၌ သုံးဂိုး- တစ်ဂိုးဖြင့် နိုင်ခဲ့သည်။ မန်ယူအတွက် ဂိုးများကို ရွန်းနေးက နှစ်ဂိုး၊ ဝက်စ်ဟမ်းက တစ်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။



လီဗာပူးက ဘန်လေကွင်း၌ စတာလင်း၏ တစ်လုံးတည်းသော ဂိုးဖြင့်နိုင်ခဲ့သည်။

လီဗာပူး၏ ယင်းအနိုင်ပွဲသည် ၁၁ ပွဲမြောက် အဝေးကွင်းအနိုင်ရမှုဖြစ် သကဲ့သို့ ပထမဆုံးအကြိမ် လေးပွဲ ဆက်တိုက်အနိုင်ရမှုလည်းဖြစ်သည်။ ဆောက်သစ်တန်က ခရစ္စတယ်ပဲ လေ့စ်ကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့်နိုင်ပြီး စတုတ္ထနေရာ ဖြန့်တက်ခဲ့သည်။ စတုတ်က အဲဗာတန်ကို ဘိုဂျန်ကာ ကစ်၏တစ်လုံးတည်းသော ပယ်နယ် တီဂိုးဖြင့်နိုင်ခဲ့သည်။ စပါးကအောက် ဆုံးရောက် လက်စတာစီးတီးကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့်နိုင်လိုက်၍ သုံးပွဲ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်မ ဒေါ်ခင်မြည့်ထွန်း ၉/မဟမ (နိုင်) ၀၀၅၈၀၂ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ပြန်လည်ပေးပို့ပါရန်။
ဒေါ်ခင်မြည့်ထွန်း ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၆၉၂၂၃၁

အမည်ပြောင်း
နေပြည်တော် CAE PRIVATE HIGH SCHOOL နဝမတန်း(SS)မှ စိုင်းကောင်းစံအား မောင်ကောင်းထက်စံဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
မောင်ကောင်းထက်စံ

တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားဆု
အကောင်းဆုံးဘောလုံးသမားဆု
MT & K Team ၉၅-၆၆၈၂၆၂
09-11065236, 09-979860155

SIM CARD
ဝယ်ယူမည့်ဖုန်းနံပါတ်များ
49**-170000
73**-100000
86**-120000
Ph: 09-73026000, 73002800

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ် အသုံးချရေးဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ လျှိုင်ကော်ခရိုင်၏ နီးကိုးလျှပ်စစ်ရေတင်လုပ်ငန်းအကြီးစား ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြု ရန်လိုအပ်သော ဒီဇယ်ဆီ ၁၃၅၀၀ ဂါလန်အား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် တင်ဒါ ခေါ်ဆိုဝယ်ယူလိုပါသည်။

တင်ဒါပုံစံတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်/အချိန် - ၅-၁-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္လာနေ့) ၁၆:၀၀နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ
ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ လျှိုင်ကော်မြို့၊
ဖုန်း-၀၈၃-၂၂၀၂၉၊ ၀၉-၅၆၀၀၉၄၉၊ ဖက်(၈)-၀၈၃-၂၂၀၂၉

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်း ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၃၇၀-အ)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၃/ခ)၊ ဧရိယာ ၁ ၁၁၈ ၁၁၈၈ အနက်မှ မခွဲမစိတ်ရသေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၆၉)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀'x၆၀')ရှိသော မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ဖြင့် ဆက်သွယ်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစား ခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆို လာသည့် ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်) ၀၈၆၂၀၄ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုက ဝယ်ယူရန်ညှိနှိုင်းသဘောတူညီ ချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေး ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကုန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်တင်ပြကုန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတိမှတ်ရန်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံး သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစိန်ဝင်း (၀၉-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင်
အမှတ် ၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

7stars (ရာထူးဝင်သစ်တန်းကြီး) ခူး - အကောက်ခွန်မှူး
(ဝေဖေဖြေ | ဝေကျူး | ကျွန်ုပ်ပြုတာ | လူထုထုတ်ဆောင်ခြင်း)
ဆည်မြောင်းရေးရာများအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ခူး ရာထူးဝင်သစ်တန်းကြီး တိုက်(18/3B)၊ ဆည်မြောင်းဌာန(ခ)၊ ဦးလှိုင်လင်းမြို့နယ်၊ လှည်းတန်း ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တောတန်းခွဲ (လူအဝ) မနန်းပါ။
09.421052736, 09.49282366, 09.799860155

အိတ်ဖွင့်လေလံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ ရပ်စောက်မြို့နယ်၊ သမဝါယမအသင်းစုလိမ္မာတက်ပိုင် အောက်ပါ MINIBUS မှန်လုံယာဉ်(၂)စီးအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည့် ဖြစ်ပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

အမှတ်စဉ်	ယာဉ်နံပါတ်	အမျိုးအစား	မှတ်ချက်
၁	၁က/၆၆၅၄	ISUZU	၂၅ယောက်စီး
၂	၂က/၁၈၆၆	ISUZU	၂၅ယောက်စီး

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှ ၁၂-၁-၂၀၁၅ ရက်အထိ (ရုံးချိန်အတွင်း)
၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုလိမ္မာတက်၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ ရပ်စောက်မြို့။
၄။ တင်ဒါပုံစံတင်သွင်းရမည့်နေရာဆုံးရက် - ၁၃-၁-၂၀၁၅ ရက် (ရုံးချိန်အတွင်း)
၅။ ဖွင့်လှစ်မည့်နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့်နေရာ - ထပ်မံအကြောင်းကြားပါမည်။
၆။ မော်တော်ယာဉ်များအားကြည့်ရှုလိုပါက - မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုလိမ္မာတက်တွင် (ရုံးချိန်အတွင်း) လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင် ပါသည်။
၇။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၈၁-၂၀၄၀၈၈၁၄ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
လေလံကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တူးချောင်း ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၃၇၀-အ)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၃/ခ)၊ ဧရိယာ ၁ ၁၁၈ ၁၁၈၈ အနက်မှ မခွဲမစိတ်ရသေးသော အဆိုပါမြေကွက်ကြီးအတွင်းရှိ အကွက်အမှတ် (၆၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀'x၆၀')ရှိသော မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ဖြင့် ဆက်သွယ်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစား ခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆို လာသည့် ဦးမြင့်စိန် ၁၄/မမက(နိုင်) ၀၈၆၂၀၄ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုက ဝယ်ယူရန်ညှိနှိုင်း သဘောတူညီချက်အရ စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့နှင့် ပတ်သက် ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကုန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကုန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတိမှတ်ရန်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေ နှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားတော့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိ စေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစိန်ဝင်း (၀၉-၆၀၈၂) B.A, H.G.P, C.B.L, D.B.L, D.M.L ဥပဒေအကျိုးဆောင်
အမှတ် ၁၀/၁၂၊ ပထမထပ်(အေ-၅)၊ ၃၅ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၆၇၇၊ ၀၉-၇၃၂၀၇၅၂၅

လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တောင်ကြီးမြို့၊ အေးသာယာပြည်သူ့ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ စီမံကိန်းတွင် (၄၀/၃၀)ပေအကျယ် ကွန်ကရစ်လမ်း၊ အဆင့်မြင့် RCC တန်ဖိုး သင့်/မျှ (၄)ခန်းစု (၅)ထပ် လူနေအထပ်မြင့် (မြို့ပြ၊ ရေသန်၊ လျှပ်စစ်) ခန်းဖွဲ့ (၂)ခန်း၊ ဧည့်ခန်း (၁)ခန်းပါဝင်သည့် တိုက်ခန်းများ ဆောက်လုပ်လျက်ရှိပါသည်။ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသောဝန်ထမ်း၊ အငြိမ်းစားများ (အမှန် တကယ်နေထိုင်မည့်သူများ)အား အရစ်ကျငွေချေစနစ်၊ အခန်းပိုင်စနစ်ဖြင့် ရောင်းချ ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် တိုက်ခန်းဝယ်ယူခွင့်လျှောက်လွှာတစ်စောင်လျှင် (၂၀၀၀/-) (နှစ်ထောင်ကျပ်)နှုန်းဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

လျှောက်လွှာရောင်းချမည့်ရက် - ၁-၁-၂၀၁၅ရက်မှ ၃-၁-၂၀၁၅ရက်အထိ (ရုံးဖွင့်ရက် ရုံးချိန်အတွင်း)
လျှောက်လွှာရောင်းချမည့်နေရာ - ၃-၁-၂၀၁၅ရက် (၁၆:၀၀)နာရီ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးရုံး၊ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ တောင်ကြီးမြို့။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

အောင်တင်ဝင်း(ငါ့သရောက)

အမြင့် ခုနစ်ပေ ခြောက်လက်မ၊ ကြေးပိသားချိန် ၂၀၀ ရှိပြီး ရုပ်တု ပုံသဏ္ဍာန်မှာ ညာလက်တွင် ဓား လွတ်ကိုင်ထားပြီး ဘယ်လက်တွင် ဓားအိမ်ကိုင်လျက် အားမာန်အပြည့် တိုက်ပွဲဝင်ရန် အသင့်အနေအထားဖြင့် မတ်တပ်ရပ်နေဟန်၊ ထိပ်ပိုင်းသားရေ ပိန်းတန်းဖိနပ်စီး တောင်ရှည်ပုဆိုးကို ခါးတောင်းကျွတ်ထားလျက် ရင်ခွဲ ပင်နီအင်္ကျီဝတ်ထား မျက်နှာကို အနည်းငယ်ငဲ့စောင်းပြီး ရန်သူကို စူးစိုက်ကြည့်နေဟန်ဖြစ်သည်။ ပခုံးပေါ် တင်ထားသော ပဝါစကလေးလည်း လေထဲတွင် ဝဲပုံလွင့်နေသကဲ့သို့ ရှိသဖြင့် အလွန်သက်ဝင်မာန်ပါလှပါသည်။

နောက် မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည် မြို့နယ် ပြည့်ဝ မြန်မာမှုကြွေးသွန်း ပညာရှင်၊ ဦးလှမြင့်သည် မြန်မာမှု ပညာရှင် ဝိသုကာပညာရှင်၊ သုတေသနပညာရှင် ဦးဝင်းမောင် (တမ္ပဝတီ) ၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် အမြင့် ၁၈ လက်မရှိ ပုဂံဗိုလ်ချို၏ ဓားကိုင်ရုပ်လျက် ပုံစံ ငယ်ကိုပြုလုပ်ခြင်း၊ ငါ့သရောကမြို့ သို့သွားရောက်၍ ဆရာတော် သံယာတော်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများမှ တာဝန် ရှိသူများ၊ ရုပ်ပုံရုပ်ဖမ်းများ၊ ပုဂံဗိုလ်ချို၏ ဆွေမျိုးသားချင်းများနှင့် တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးကာ ပုံစံငယ်ကို အတည်ပြု ချက် ရယူခဲ့ကြပါသည်။

၂၄-၄-၂၀၀၉ ရက်နေ့တွင် သက်ဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများသို့ ပုဂံဗိုလ်ချို ကြေးသွန်းရုပ်တု သွန်းလုပ်ခွင့်ပြုရန်တင်ပြခဲ့ရာ (၂၉-၄-၂၀၀၉)ရက်နေ့တွင် ခွင့်ပြုချက် ရရှိခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် (၁၄-၅-၂၀၀၉) ရက်နေ့တွင် ပုဂံဗိုလ်ချို ကြေးသွန်း ရုပ်တုဖြစ်မြောက်ရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၊ ရုပ်တု ထည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ၊ ဘဏ္ဍာငွေရှာဖွေရေးနှင့် ပစ္စည်း



သဖြင့် နယ်ချဲ့တို့သည် ၁၈၈၈ ခုနှစ် တွင် ပုဂံစီရင်စုကို ဖျက်သိမ်း၍ ငါ့သရောကဒေသကို မြင်းခြံစီရင်စုထဲ သို့ ထည့်သွင်းခဲ့သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချို၏ ဆွေမျိုးသားချင်းများ၊ တော်လှန်ရေးသမားများကို မြန်မာပြည် အထက်ပိုင်း မြစ်ကြီးနား၊ ဝန်းမော်၊ ကသာနှင့် မြန်မာပြည်အောက်ပိုင်း ခရမ်း၊ သုံးခွ စသော နေရာဒေသ များသို့ နယ်နှင့်ဒဏ်ပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် နယ်ချဲ့အင်္ဂလိပ်တို့သည် ပုဂံဗိုလ်ချိုနှင့် နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး သမားများကို စစ်အင်အား အလုံး အရင်းသုံး၍ အပြင်းအထန်ဆွေမျိုး တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။

ပုဂံဗိုလ်ချိုသည် မြန်မာလူမျိုးတို့ ၏ နောက်ဆုံးဘုရင် သီပေါမင်း ပါတော်မူပြီးနောက် နယ်ချဲ့အင်္ဂလိပ် တို့အား ဇာတိမြေ ငါ့သရောကကို အခြေပြု၍ ရွှပ်ရွှပ်ချွံချွံ စွမ်းစွမ်းတပ် တော်လှန်တိုက်ခိုက်ခဲ့သော သူရဲ ကောင်း အာဇာနည်တစ်ဦးဖြစ် သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချို၏ပွဲဦးထွက်အောင် ပွဲရ ညောင်ဦးကမ်းပါးတိုက်ပွဲတွင် ဗြိတိသျှစစ်သည် ၁၅ ဦးကျဆုံးပြီး တစ်ဦးသာ လွတ်မြောက်သွားသည်။

အင်အားနည်းပါးလာခဲ့သည်။ ပုဂံ ဗိုလ်ချို၊ သားဗိုလ်ဖိုးဆင်၊ ဗိုလ်ဖိုး ဝင်တို့သည် ဧရာဝတီမြစ်ကို ဖြတ် ကူးပြီး ယော-ဆောနယ်ရှိ တော်လှန် ရေး အင်အားစုများနှင့် ပူးပေါင်း၍ နယ်ချဲ့တို့ကို တော်လှန်တိုက်ခိုက်ရန် ပုဂံသီရိ ပစ္စယာ ဂူပြောက်ဘုရား အတွင်း ခေတ္တစခန်းချနားနေစဉ် သစ္စာဖောက် အမျိုးယုတ် ပုဆိန်ရိုး လောက်ကောင်တို့၏ သတင်းပေးမှု ကြောင့် ၃၀-၆-၁၈၉၅ ရက်နေ့တွင် ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။

နယ်ချဲ့အင်္ဂလိပ်တို့က ပုဂံဗိုလ်ချို တို့ သားအဖသုံးဦးအား ငါ့သရောက၊ မြန်မာ့ကန်တော်ကြီး ကုန်းတွင် ကြီးစင်ဆောက်၍ ကြီးပေးကွပ်မျက် ခဲ့သည်။ နယ်ချဲ့တို့က ငါ့သရောက နယ်သူနယ်သားတို့အား နောက် နောင်တွင် ယင်းတို့တို့ ပုန်ကန် တော်လှန်မှု မပြုလုပ်ပုံစေရန် ရည်ရွယ်လျက် ပုဂံဗိုလ်ချိုတို့ သားအဖသုံးဦးကို ကြီးပေးကွပ်မျက် ရာသို့ မပျက်မကွက်လာရောက်ကြည့် ရစေခဲ့သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချိုသည် ကြီးစင် သို့တက်စဉ် ငိုယိုနေသော တပ်မှူး တစ်ဦးအား မြေတစ်ဖက်ကို မြေကျင်း ခတ်ထားလျက်ပင် ကျန်မြေတစ်ဖက် ဖြင့် လှမ်းခတ်လိုက်ရင်း “နင်တို့ ယောက်ျားမဟုတ်လော့” ဟု ရဲဝံ့စွာ ပြောကြားပြီး ကြီးစင်သို့ မတွန့် မဆုတ် ရဲရဲဝံ့ဝံ့ တက်သွားခဲ့သည်။

နယ်ချဲ့တို့သည် ပုဂံဗိုလ်ချိုကို ကြီးမပေးမိ နောက်ဆုံးအခွင့်အရေး အနေဖြင့် နယ်သူနယ်သားများနှင့် ဆွေမျိုးသားချင်းများကို အစားအစာ ကျွေးမွေးခဲ့၍ စကားပြောခွင့်ပြုခဲ့သည်။ ထိုအခါ ပုဂံဗိုလ်ချိုသည် ယင်း၏ ဆွေမျိုးသားချင်းများနှင့် မိတ်ဆွေ များကို ၎င်းတို့သားအဖသုံးဦးအား ရည်ရွယ်၍ ကြီးစင်အနီး၌ ဘုရားတစ်ဆူ တည်ထားပေးရန် ပြောကြားခဲ့သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချို ဆွေမျိုးသားချင်းများနှင့် ငါ့သရောကနယ်သူ နယ်သားများ သည် ပုဂံဗိုလ်ချို၏ နောက်ဆုံးမှာကြား ချက် ဆန္ဒနှင့်အညီ “မြန်မာ့ကျောက် ထီးဘုရားကြီး” တည်ထားကိုးကွယ် ခဲ့ကြသည်။ နယ်ချဲ့အင်္ဂလိပ်တို့ မိုးမိုး အုပ်ချုပ်စဉ်ကာလ ဖြစ်နေသဖြင့် ထိုကျောက်ထီးဘုရားကြီး၏ အရှေ့ တောင်ထောင့် မုခ်ဦးအထက်တွင် ပုဂံဗိုလ်ချို၏မျက်နှာကို အင်တေပန်း ဖြင့် ပညာသားပါပါ ထည့်သွင်း ပုံဖော် ထားခဲ့သည်။ စာမျက်နှာ ၁၇ သို့

ငါ့သရောကနယ်မှ သူရဲကောင်း ပုဂံဗိုလ်ချို

လက်ခံထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်း ကော်မတီ၊ စာရင်းစစ်ဆေးရေး လုပ်ငန်းကော်မတီနှင့် ပြန်ကြားရေး နှင့် သတင်းထုတ်ပြန်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီတို့ ဖွဲ့စည်း၍ လုပ်ငန်း များ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

ပုဂံဗိုလ်ချို ကြေးသွန်းရုပ်တု ဖြစ်မြောက်ရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ သည် ရုပ်တုထုလုပ်ရန် ၂၅-၇-၂၀၀၉ ရက်နေ့တွင် ပြည့်ဝ မြန်မာမှု ကြေး သွန်းလုပ်ငန်း ဦးလှမြင့်ထံ အပ်နှံခဲ့ ပါသည်။ ဦးလှမြင့်သည် ဦးဝင်း မောင် (တမ္ပဝတီ)၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ရုပ်တုကြီးကို စာချုပ်စည်းကမ်းများ နှင့်အညီ ၂၀-၉-၂၀၀၉ ရက်နေ့တွင် အပြီး ကြေးသွန်းထုလုပ်ပေးခဲ့ပါသည်။

ယန္တရားတွင် သုံးနှစ်သုံးမျိုး မိုးခို ပုဂံဗိုလ်ချို ကြေးသွန်းရုပ်တုကြီး ဖွင့်ပွဲကို ၃-၁၀-၂၀၀၉ ရက် သီတင်း

ကျွတ်လပြည့်နေ့တွင် ငါ့သရောက မြို့၌ ဖွင့်ပွဲများဖြင့် ခမ်းနားထည်ဝါစွာ ကျင်းပပြုလုပ်ရန် စီစဉ်ခဲ့သော်လည်း အခက်အခဲအမျိုးမျိုးကြောင့် ပုဂံဗိုလ် ချိုကြေးသွန်းရုပ်တုကြီးသည် မန္တလေး မြို့ ပြည့်ဝ မြန်မာမှုကြေးသွန်းလုပ်ငန်း ဦးလှမြင့်ထံတွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ်အထိ သုံးနှစ်သုံးမျိုး မိုးခိုခဲ့ရပါသည်။

၂-၆-၂၀၁၂ ရက်နေ့တွင် မန္တလေးမြို့မှ ငါ့သရောကမြို့သို့ ပုဂံ ဗိုလ်ချို ကြေးသွန်းရုပ်တုကြီးကို ဖော်တော်ယာဉ်ဖြင့် သယ်ဆောင်ခဲ့ပါ သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချို သားအဖ သုံးဦး အား ကြီးပေးကွပ်မျက်သည့်နေရာ၌ ပုဂံဗိုလ်ချို၏ ဆွေမျိုးသားချင်းများနှင့် ငါ့သရောက နယ်သူ နယ်သားများက နန္ဒာကျောက်ထီးဘုရားကြီးကို အမှတ် တရ တည်ထားခဲ့ရာ ထိုဘုရားကြီး ရွှေမျက်နှာစာရှိ မြေကွတ်လပ်တွင်

ပုဂံဗိုလ်ချို ကြေးသွန်းရုပ်တုကြီးကို ၇-၆-၂၀၁၂ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ထားရှိမည့်အုတ်ခုံပေါ်သို့ အောင်မြင် စွာ ဂုဏ်ပြု တင်ထားနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အုတ်ခုံအမြင့်မှာ ခုနစ်ပေ ရှစ်လက်မ ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ယနေ့ အထိ ဖွင့်ပွဲမပြုလုပ်နိုင်သေးပါ။

ငါ့သရောကဇာတိစွား ပုဂံဗိုလ်ချို မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး နယ်ချဲ့ အင်္ဂလိပ်လက်အောက် ကျရောက်ခဲ့ စဉ်ကာလမှ ၁၈၈၇ ခုနှစ်အထိ ငါ့သရောကဒေသသည် ပုဂံစီရင်စု အတွင်းရှိ ဒေသတစ်ခုဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ထိုနယ်မြေဒေသမှ နယ်ချဲ့ အင်္ဂလိပ်တို့ကို တော်လှန်တိုက်ခိုက်ခဲ့ သော ဗိုလ်ချိုကို “ပုဂံဗိုလ်ချို” ဟု နာမည်တပ် ခေါ်ဆိုခဲ့ဟန်ရှိသည်။ ပုဂံ ဗိုလ်ချိုသည် နယ်ချဲ့တော်လှန်ရေး ကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့

ထိုတိုက်ပွဲတွင် မျိုးချစ်သူရဲကောင်း သုံးဦးကျဆုံးခဲ့သည်။ အထင်ကရ “မိုက်ပင်” တိုက်ပွဲ တွင် ပုဂံဗိုလ်ချိုဦးစီးသော တော်လှန် ရေး မျိုးချစ်အင်အား ၅၀၀ ခန့်ကို ဗြိတိသျှမြင်းစစ်သည် ၈၀၊ မြေကျင် တပ်သား ၃၀၀ခန့်တို့က စီးနင်းတိုက် ခိုက်ခဲ့သည်။ ဗြိတိသျှစစ်သည် ၁၅၀ ကျော်ကျဆုံးခဲ့သည်။ ထိုစစ်ပွဲတွင် တိုင်းပြည်အတွက် မျိုးချစ်သူရဲကောင်း ကိုဦး အသက်ပေးလှူခဲ့ရပြီး ၁၄ဦးသာ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ အခြားထင်ရှား သော တိုက်ပွဲများမှာ “ပုလင်း၊ ကန်ကျော်၊ ကမ္ဘာနီ၊ ကျောက်တံခါး၊ ကျောက်ချင်းယားတောင်၊ လက်ပန်ခြေ ပေါ်” တိုက်ပွဲများဖြစ်သည်။ ပုဂံဗိုလ်ချိုသည် ၁၈၈၆ ခုနှစ်မှ ၁၈၉၅ ခုနှစ်အထိ ၁၀နှစ် နီးပါး နယ်ချဲ့တို့ကို ပြောက်ကျားစနစ်ဖြင့် တော်လှန် တိုက်ခိုက်ခဲ့ပြီးနောက်

၁၉၇၄-၁၉၈၂ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁) သူငယ်ချင်းအပေါင်းတို့ရေ တို့များ မိတ်ဆုံစားပွဲကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၆ နာရီမှစပြီး နတ်မောက်လမ်း ကန်တော်ကြီး Dolphin Restaurant မှာ ကျင်းပမှာဖြစ်လို့ သူငယ်ချင်း အားလုံးပျော်ရွှင်စွာ တွေ့ဆုံကြဖို့ မပျက်မကွက်လာဖြစ်အောင်လာကြရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်- ဒေါက်တာကြည်ထိန် ဖုန်း-၀၉-၃၁၂၉၁၈၈၂ ဒေါက်တာကျော်ဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၂၇၃၆ ဒေါက်တာဉာဏ်ထွတ် ဖုန်း-၀၉-၃၀၃၄၇၈၀၁ ဒေါက်တာဆန်းမြင့် ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၀၇၂၄

(၃၃)ကြိမ်မြောက် တရားစခန်းဖွင့်ပွဲ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ အောင်မင်္ဂလာမြေဇင်းတောရ ဂိုပ်သာ၌ ကျေးဇူးတော်ရှင် မောင်းထောင်မြေဇင်းတောရဆရာတော်ကြီး၏ ကန္တိနည်းဥပဒေသကျမ်း အစဉ်အဆက် အရှင်ဇေန (သာသန ဇေဓမ္မာစရိယ)မှ ၁၁-၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)မှ ၁-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)အထိ ဟောကြား ပြသပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ စခန်းဝင်ရောက်လိုသော ယောက်ျားကြီးတင်စာရင်းများ ပေးနိုင်ကြပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ (ယောက်ျား ၁၀ရက်နေ့ ညနေ အရောက်လာရပါမည်။) ဆက်သွယ်ရမည့်ဖုန်းများ- ၀၉-၂၅၉၀၃၅၃၅၃၊ ၀၉-၇၃၁၀၉၈၃၈၊ ၀၉-၅၀၀၇၀၅၈

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 3G/4490, Toyota Belta, Saloon ယာဉ်လက်ဝယ်ရုံသို့ ဒေါ်ငုဝါရီ ၁၂/၁၈၀(နှိုင်း)၀၈၅၂၅၁ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို ပါက နိုင်လိုသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်မြို့

ကျောင်းအလှူဒါနတိုက်တွန်းနှိုးဆော်လွှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့၊ အောင်သိဒ္ဓိကျောင်း တိုက်အတွင်း၌ အလှူပေး ၅၀x အနံ ၄၅ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ သိဒ္ဓိရတနာဆွမ်းစား ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်း ဒါယကာ၊ ကျောင်းဒါယကာမအဖြစ်ခံယူကြပါရန် နိဗ္ဗာန် အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်- အောင်သိဒ္ဓိကျောင်းတိုက်-ရွှေပေါက်ကံမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၄၃၈၈၊ ၀၉-၂၅၀၉၀၂၅၅၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၅ CGမြေကွက်အမှတ် ၂၂၊ မြေကွက်တည် နေရာအမှတ် ၃၇စမ်းရေတွင်းလမ်း၊ ဆရာစံ မြောက်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ် ဦးလှညွန့် အမည်ပေါက် နှစ်ပိတ်ဝန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးလှညွန့် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ခင်မြမြ ၁၂/ဗဟန(နှိုင်း)၀၄၈၂၀၅ က တရားဝင်စနစ်တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းတိုက် လွှာ၊ သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမှုဆက်ခံပိုင် ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကျွေးလျှောက် ထားလာရာ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ် ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၃၄/၉၂၅၀၅ Honda Wave-1100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရုံသို့ ဦးရဲနိုင်လွင် ၁၀/ မလ(နှိုင်း)၂၀၇၄၀၈၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လိုသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးဌာန(မော်လမြိုင်မြို့)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၅၅၂၊ မြေကွက်အမှတ် V၇၈၊ မြေကွက် တည်နေရာ ၂၁၊ သီတာလမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မောင်ရွှေအုပ် အမည်ပေါက် နှစ် ၉၀ မြေကွက်အမှတ်အစဉ်အား အမည်ပေါက် မောင်ရွှေအုပ်နှင့်စနိုး ဒေါ်ဝ သားများဖြစ်သော ဦးစိန်ဝမ်(ခ) ဦးသိန်းလွင်ဦး (လူပျိုကြီးဘဝ)၊ ဦးကျော်စိုး (လူပျိုကြီးဘဝ)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် (၁) ဒေါ်ကျင်ရီ ၁၂/ကမတ(နှိုင်း)၀၅၂၈၀၄၊ (၂)ဒေါ်ကျင်ဝင်း ၁၂/ကမတ(နှိုင်း)၀၄၄၄၅၄၊ (၃) ဦးသန်းထွန်း ၁၂/လမတ(နှိုင်း) ၀၅၅၅၅၅၊ (၄)ဒေါ်မြမြဝင်း ၁၂/ကမတ(နှိုင်း)၀၄၄၄၅၅၊ (၅) ဦးအောင်သက်ဆွေ ၁၂/ကမတ(နှိုင်း)၀၅၅၅၅၅တို့က သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်း တိုက်လွှာတင်ပြ၍ အမှုဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကျွေးလျှောက်ထားလာရာ ၁၄ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သီလဝါဆိပ်ကမ်း၌ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဘက်စုံသုံးဆိပ်ခံတံတားကြီးနှင့် အထောက်အကူပြု အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
သီလဝါဆိပ်ကမ်း၌ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဘက်စုံသုံး ဆိပ်ခံတံတားနှင့် အထောက်အကူပြုအဆောက်အအုံများကို ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်နှင့် စင်ကာပူအခြေစိုက် ဝေမာကုမ္ပဏီတို့က BOT စနစ်ဖြင့် အပြန်အလှန်အကျိုးတူပေးပေါင်းကာ ၂၀၁၅ ဇန်နဝါရီလတွင် စတင်အကောင်အထည်ဖော် တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သီလဝါဆိပ်ကမ်းဒေသရှိ မြေကွက် အမှတ် (၂၀)၊ (၂၁) နှင့် အဆိုပါမြေကွက်နှစ်ခုကြားရှိ မြေကွက်လပ်အပါအဝင် စုစုပေါင်း ၁၀၀ ဒဿမ ၁၃၀၈ ဧကပေါ်၌ အလျား မီတာ ၃၉၀ နှင့် အကျယ် မီတာ ၃၀ ရှိ ခေတ်မီဘက်စုံသုံးဆိပ်ခံတံတားနှင့် ၎င်းအနီးဝန်းကျင်ရှိ ဆိပ်ကမ်းပိုင်မြေပေါ်တွင် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်တာများအဖြစ် ဓာတ်မြေဩဇာစက်ရုံ၊ အမှုန်ကြိတ်စက်ရုံလုပ်ငန်း၊ ဆီကြိတ်စက်၊ စားသုံးဆီသန့်စက်၊ သကြား၊ ဆီအမျိုးမျိုး၊ ဓာတုဇီဝနှင့် ဇီဝလောင်စာဆီထုတ်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ ကောက်ပဲသီးနှံ၊ စားသုံးဆီအမျိုးမျိုး၊ ဆန်နှင့် အခြားလိုအပ်သော အမှုန်အမျိုးမျိုးစသည် စားသုံးကုန်ပစ္စည်းများ ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ထုပ်ပိုးခြင်းလုပ်ငန်းများကို တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် နည်းဥပဒေပါ ခံစားခွင့်များကို လိုက်နာ၍ လုပ်ငန်းများကိုဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“စိုက်ပျိုးရေးကိုအခြေခံတဲ့ ကျွန်တော်တို့လိုနိုင်ငံမျိုးမှာ ဒီလိုကောက်ပဲသီးနှံဆိပ်ခံတံတားကြီးက ရှိသင့်တာကြာပါပြီ။ ပြီးတော့ ဒီဆိပ်ခံတံတားကြီးက တစ်ဆင့် ပြည်ပနိုင်ငံတွေကို တိုက်ရိုက်ပို့နိုင်မယ့်အပြင် စိုက်ပျိုးရေးကို အထောက်အကူပြုနိုင်တဲ့ စက်ရုံတွေလည်း ဒီမှာထည့်သွင်း တည်ဆောက်မှာဆိုတော့ နောင်အနာဂတ်မှာ ဒီဆိပ်ခံတံတားကြီးဟာ အတော်ကို နိုင်ငံအတွက် အကျိုးရှိတဲ့ ဆိပ်ခံတံတားကြီး ဖြစ်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။ ပြီးတော့ဒီဆိပ်ခံတံတားတည်ဆောက်တဲ့အခါမှာလည်း ပြည်တွင်းလုပ်သား အများအပြားကို အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း အများကြီးပေးပိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်မှ မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာချုပ် ဦးမြင့်သန်းက ပြောသည်။

ဆိပ်ခံတံတားနှင့် အထောက်အကူပြုအဆောက်အအုံများကို မြန်မာနိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်နှင့် တိုင်းပြည်၏ အဓိကအားထားရသည့် လယ်ယာစီးပွားထွက်ကုန်များ အကျိုးအမြတ်ပိုမိုဖြစ်ထွန်း

လာစေရန် ရည်ရွယ်တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆိပ်ခံတံတားကြီးနှင့် အထောက်အကူပြုစက်ရုံများကို တည်ဆောက်ရာတွင် စုစုပေါင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၉ ဒဿမ ၆၈၉ သန်းအကုန်အကျခံကာ နှစ်နှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် လုပ်ငန်းများရမ်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ကို ကနဦး နှစ် ၅၀ နှင့် နောက်ထပ် ၁၀ နှစ်နှစ်ကြိမ် တိုးမြှင့်ခွင့်ပြုထားသဖြင့် စုစုပေါင်း နှစ် ၇၀ လုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်ကာ မြေအသုံးချမှုပရိမီယံကြေးမှာလည်း တစ်စတုရန်းမီတာလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀ နှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၀၅၂၂၉၄ ကို ပေးချေပြီး စုစုပေါင်းဝင်ငွေအပေါ် လစဉ်မြေငှားရမ်းခ ပထမ ၁၀ နှစ်တွင် ခြောက်ရာခိုင်နှုန်း၊ ဒုတိယ ၁၀ နှစ်တွင် ၁၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ တစ်ဖန် ၂၀ နှစ်မှ ၃၅ နှစ်အထိ ၁၈ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် နှစ်ပေါင်း ၃၆ နှစ်ကြာနေ့ကတ်ပိုင်းတွင် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်း ပေးချေရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်နဲ့ ကျွန်တော်တို့ ဝေမာကုမ္ပဏီ အခုလိုဆိပ်ခံတံတားကြီးနဲ့ အထောက်အကူပြု အဆောက်အအုံတွေ အကောင်အထည်ဖော်မယ့်လုပ်ငန်း BOT စာချုပ်ကို နှစ်ဖက်သဘောတူ အခုလိုအပြန်အလှန်အောင်မြင်စွာချုပ်ဆိုခဲ့လို့ အလွန်ဝမ်းသာပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံ သီလဝါဆိပ်ခံတံတားအကောင်အထည်ဖော်မှုဟာ ဒုတိယမြေလမ်းဖြစ်ပါတယ်။ ပထမမြေလမ်းကတော့ မန္တလေးဘက်နဲ့ စစ်ကိုင်းဘက်မှာ သကြားပို့ထုတ်လုပ်နိုင်မှုပရောဂျက်ကို စတင်အကောင်အထည်ဖော်နေပါပြီ။ နောင်ကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏကို ကန့်သတ်မထားဘဲ သင့်တင့်လျောက်ပတ်သလို အသုံးပြုသွားဖို့ ရည်ရွယ်ထားပါတယ်”ဟု မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် Wilmar Myanmar Port Terminals (Thilawa) Limited မှ ပရောဂျက်ဒါရိုက်တာ Mr. Shuichi Satu က ပြောသည်။

စင်ကာပူအခြေစိုက်ဖြစ်သည့် ဝေမာကုမ္ပဏီသည် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ နိုင်ငံများ၌ စိုက်ပျိုးရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် လုပ်ငန်းများကို ဘက်ပေါင်းစုံမှ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး အထူးသဖြင့် တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ အင်ဒိုနီးရှားနှင့် အခြားနိုင်ငံ ၅၀ ခန့်တွင် စက်ရုံပေါင်း ၄၅၀ကျော်ကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လူမှုဖူလုံရေးကြေးထည့်ဝင်ထားသူများ ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများ၌ အခမဲ့ဆေးကုသနိုင်ပည့်အစီအစဉ် စမ်းသပ်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြို့နယ်လေးမြို့နယ်ရှိ ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများတွင် လူမှုဖူလုံရေးကြေးထည့်ဝင်ထားသူ ဝန်ထမ်းများနှင့် အလုပ်သမားများ အခမဲ့ဆေးကုသနိုင်ရေးအတွက် ဇန်နဝါရီလအတွင်းမှစ၍ စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လူမှုဖူလုံရေးကြေးထည့်ဝင်ထားသူ ဝန်ထမ်းများနှင့် အလုပ်သမားများအနေဖြင့် အထွေထွေရောဂါများဖြစ်ပွားပါက ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများ၌ အလွယ်တကူဆေးကုသမှုခံယူနိုင်ရန် ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍ အခမဲ့ဆေးကုသပေးနိုင်ရေးကို စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည်။

“လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ဝင်များ ဆေးကုသမှုခံယူရာမှာ အလွယ်တကူဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြို့နယ်လေးမြို့နယ်ဖြစ်တဲ့ လှိုင်သာယာ၊ သမိုင်း၊ အလုံနှင့် ကမာရွတ်မြို့နယ်တွေမှာရှိတဲ့ ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းတွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီး အခမဲ့ဆေးကုသပေးနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ဒီအစီအစဉ်ကို လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်းမှာ စမ်းသပ်ကာလသုံးလအဖြစ် ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ စမ်းသပ်ကာလအောင်မြင်ပါက အခြားသော မြို့နယ်တွေမှာလည်း ဆောင်ရွက်မှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ၎င်းက ပြောကြားသည်။

လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့အနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများသို့ တစ်လ တစ်ကြိမ်ခန့်ရောက်ကာ အခမဲ့လော့ဆေးကုသမှု လူမှုဖူလုံရေးကြေး ထည့်ဝင်ထားသူများအတွက် ကုန်ကျစရိတ်များကို ပြန်လည်ကျခံခြေရင်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုအခါ လူမှုဖူလုံရေးကြေး လစဉ်ထည့်ဝင်ထားသူအရေအတွက်မှာ ဝန်ထမ်းများနှင့် ပုဂ္ဂလိကအလုပ်သမားများ အပါအဝင် ရှစ်သိန်းကျော်ရှိသွားပြီဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် လူမှုဖူလုံရေးကြေး ထည့်ဝင်ထားသူအများစုမှာ အခမဲ့ ဆေးကုသခွင့်ရှိသော ရန်ကုန်၊ မန္တလေးနှင့် ထိန်းတစ်ပင်အလုပ်သမားဆေးရုံ ကြီးများသို့ သွားရောက်ကာ ဆေးကုသမှုခံယူမှုနည်းပါးလျက်ရှိသည်။ ကြီးမားသော ရောဂါများဖြစ်ပွားမှုသာ တိုဆေးရုံများသို့ တက်ရောက်ကုသမှုခံယူကြလေ့ရှိသည်။ အသေးအဖွဲ့ဖွဲ့ဖွဲ့ဆေးကုသမှုများကို ပြင်ပဆေးခန်းများ၌သာ ကုသမှုခံယူနေကြသည်။ ယခုကဲ့သို့ ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများနှင့် မြို့နယ်အလိုက် ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက ဝန်ထမ်းများနှင့် အလုပ်သမားများ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများတွင် ပိုမိုအဆင်ပြေလာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ကျေးရွာသားဖွားခန်းဖွင့်ပွဲနှင့် အထောက်အပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် မှော်ဘီမြို့နယ် ရိုးကြေးကျေးရွာတွင် တိုင်းဒေသကြီးမိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းနှင့် အလှူရှင်များက ပူးပေါင်းတည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ပေးသည့် သားဖွားခန်းသစ်ဖွင့်ပွဲနှင့် မိခင်နှင့်ကလေး ကျန်းမာရေးပညာပေးစကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲ၊ ကျေးရွာနေပြည်သူများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် အထောက်အပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

သားဖွားခန်းသစ်ဖွင့်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့နယ်က ဒေါ်ခင်သက်ဌေးက မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းသည် မိခင်၊ မွေးကင်းစကလေးနှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေးငယ်များဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးပြဿနာများကို အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်ချိန်နှင့် မွေးဖွားချိန်တွင် စောင့်ရှောက်မှုပေးရန် အရေးကြီးသဖြင့် အသင်းပိုင်းသားဖွားခန်းဖွင့်ပွဲအဖြစ်နှင့် သားဖွားခန်းများ အရည်အသွေးပြည့်ဝရေးတို့ကို

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း အမှာစကားပြောကြားပြီး ကျန်းမာရေးပညာပေး စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပသည်။

ထို့နောက် ကျေးရွာမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံနှင့် စာရေးကိရိယာများ၊ ကျေးရွာအမျိုးသမီးရေးရာနှင့် မိခင်နှင့်ကလေးအသင်းဝင်များအတွက် ဝတ်စုံများနှင့် ကျေးရွာရှိ အိမ်ထောင်စုတိုင်းအတွက် ယင်လုံအိမ်သာခွက်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းနှင့်စာတိုင်း-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ရွှေတံဆိပ်ဆုချီးမြှင့်ပွဲ၊ ပဋ္ဌာန်းစာအုပ်မိတ်ဆက်ပွဲ အခမ်းအနား ဖိတ်ကြားခြင်း

ပါရဂူဘွဲ့ ရွှေတံဆိပ်ချီးမြှင့်ခြင်းနှင့် B.A တန်းအတွက် အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ပဋ္ဌာန်းစာအုပ်များမိတ်ဆက်ပွဲကို ဤတက္ကသိုလ်၏ စာသင်ခန်းမဆောင်၌ ၃-၁-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) မြန်မာ့ ၁၂:၃၀ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထူးအစီအစဉ် ဝတ်စုံအင်္ကျီအစုံနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ စိတ်ပါဝင်စားသည့်အခါ တက်ရောက်နိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေရာ - အဘိဓမ္မာတက္ကသိုလ် (U.A) Campus II (ယခင်သမဝါယမတန်ဆောင်)

ပထမထပ်၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားဝင်းအတွင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်-၆၅၅၇၅၆၊ ၆၅၅၈၆၃

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာစာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ တပ်ကုန်းကျွန်းကျွန်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၅၂ အမည်ပေါက် ဦးကု(ခ)ဦးသိန်းကျောင်း နှင့်မြေကွက်အမှတ် ၄၅၃ အမည်ပေါက် ဦးတင်သန်း၏ မြေကွက်များကို လက်ရှိ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမောင်မောင်သန်း ၁၂/မကဒ(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတ က မြေကွက်စလစ် (မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(မူရင်း) များတင်ပြပြီး မြေချပါမစိတ်ပေးပါရန် မျှော်လင့်ထားသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ မှုစု၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားများ များတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ မြေချပါမစိတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြေယာရုံးခွဲ(၂)မြေခွဲအမှုခွဲ၊ မြို့နယ်အမှုခွဲ၊ မြို့နယ်အမှုခွဲ၊ မြို့နယ်အမှုခွဲ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၂)၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၄၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၄၅၊ သူဇမ္ဗူလမ်း (ဦးတင်စိန်၊ အကျို ၀၃၅၆၂၄) အမည်ပေါက် နှစ်ဖက်ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ခင်ဦးဦးတင်စိန် ကျယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်သန်းရွှေ ၁၂/မကဒ(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတက တစ်ဦးတည်းသော မှူးတော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်လွှာ၊ စေတနာရှင်တင်ပြ၍ အမှေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)အလက(၃) (ယခင်)တလုပ်လပ် အလက တတိယအကြိမ်မြောက်ဆရာပူဇော်ပွဲ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အလက(၃) (ယခင် တလုပ်လပ်အလက)ကျောင်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော အသက် (၆၀)ပြည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူလောင်းများ၏ ဒုတိယအကြိမ် မြတ်သရာပူဇော်ပွဲကို ၈-၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ရန်ကုန် ဝမ်းသာရုံတွင် ထ(ခွဲ) အလက(၃) ပညာပေးခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော အထောက်အပံ့ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအလုံး ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်အလှူပေးမှုကြိုပါရန်နှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူလောင်းများအလုံး တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အလှူငွေများကို

ဦးတင်စိန် (ကျောင်းအုပ်ကြီး) ဖုန်း-၀၉-၄၂၄၆၇၀၈၂
ဦးဌေးအောင် ဖုန်း-၀၉-၈၅၅၂၂၅
ဦးဝင်းလှိုင် ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၃၂၃၁၀၀
ဦးမြဝင်း ဖုန်း-၀၉-၃၁၄၂၆၈၈၈
ကိုမျိုးမင်းသန့် ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၆၈၈၉
ကိုရဲအောင် ဖုန်း-၀၉-၈၅၅၅၅၅၅

တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၅၂၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၂/အယ်လ်/ ၂၅၂၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၂/အယ်လ်/ ၆၂/၁၂၊ ရွှေမင်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ် (ဦးဌာထံဝင်း-ဒေါ်နုလေးဆွေ)အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဌာထံဝင်း ၁၂/ဗဟန(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတ၊ ဒေါ်နုလေးဆွေ ၁၂/ဗဟန(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတ တို့က အမည်ပေါက် စာချုပ်ဖြစ်သော အများပြိုင်စာချုပ်အမှတ်-၆၄၈/၄-၉၅ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး လက်ခံအမှန်တင်ပြ၍ လဲလှယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်တွင်နေထိုင်သူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဦးကျော်မြင့် ၁၂/မကဒ(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတ၊ ထံမှ ဆောက်လုပ်ဆင်ခြင်သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ အမှတ် (၂၅၆/ဘီ)ရှိ (မိ)ခန်းတွဲ ရှစ်ထပ်တိုက်မှ နှစ်ထပ် (A+B)ဘက်ခြမ်း တိုက်ခန်းနှစ်ခန်းအား ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာရှိ တိုက်ခန်းကို မည်သူမှ လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်း၊ စီမံခန့်ခွဲခြင်းမပြုပါရန် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-

ဒေါ်သက်နွယ် B.A (Law), LL.B
တာရာလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၆၇)
အမှတ်(၂၀၉)၊ ၃(ပဲ)၊ ၃၇လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၃၈၈၁၃၂၊ ၀၉-၄၅၃၃၀၆၆၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ မေပေါလမ်း၊ အမှတ်(၁/၂၁၁)၊ မြေအကျယ် (၃၄/၆၀)ပေရှိ မေအိမ်ခြံမြေအပါအဝင် အကျွမ်းမခံစားခွင့်အရပ်အလှအဆူအား တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးကျော်ကျော်လွင် ၁၂/မကဒ(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတနှင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း ၁၂/မကဒ(နိုင်)ဝဂ္ဂဟဇာတ လင်မယားနှစ်ဦးတို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူဖြစ်သူ ၁။ ဦးမြင့်ထွန်း၊ ၂။ ဦးစံရွှေ၊ ၃။ ဦးအောင်ဝင်း၊ ၄။ ဦးကျော်တိုးလွင်၊ ၅။ ဦးသောင်းတင်၊ ၆။ ဦးအိန်လွင်တို့ မြောက်ဦးမှ အပြီးပိုင်လယ်ယူရန်စရန်ငွေသုံးပုံ နှစ်ပုံပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ဖြစ်စေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ဖြစ်စေ ဤကြော်ငြာပါသည်။ မှတ်ပုံတင်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-

“ဟိုဏ်း” အိမ်-မြေ-ရောင်းဝယ်ရေးအထွေထွေအကျိုး ဒေါ်နုလင်း L.L.B, D.B.L
ဆောင်လုပ်ငန်း၊ အမှတ် ၄၅၆၊ ၃၅ရပ်ကွက်၊ လှော်ကားလမ်း (စဉ်-၃၄၅၅၅)
နှင့် ပဏ္ဍိတလမ်းထောင့်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အထက်တန်းရှေ့နေ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၅၃၀၆၆၆
ဖုန်း-၀၁-၅၅၃၀၆၆၆

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဘယ်အရာတွေအားကောင်းလာမလဲ

သတင်းဆောင်းပါး - သင့်ရတနာ
၏တတ်ပုံ - ငပညီမိုး

မကြာမီရက်ပိုင်းအတွင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကုန်ဆုံးတော့မည်။ ဖွင့်လင်းလာခဲ့သည့် စွေးကွက်စီးပွားရေး၊ မူဘောင်များနှင့် လက်တွေ့ကျင့်သုံးမှုများကြောင့် စီးပွားရေးအထိက်အလျောက် တိုးတက်လာခဲ့ပြီး တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများတွင် အာရှမှ စက်မှုလုပ်ငန်းအများစု အခြေချဝင်ရောက်လာကြသည်။ နိုင်ငံတော်အတွင်း ချမှတ်ထားသည့် ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများ အသက်ဝင်မှု အားနည်းနေခြင်း၊ မူဝါဒများကို အချိန်ကာလနှင့်အညီ မြန်ဆန်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အားနည်းခြင်း၊ လုပ်ခလစာ၊ ကွန်ဒိုဥပဒေနှင့် စတော့ဈေးကွက်၊ ဘဏ်လုပ်ငန်းများ

အုပ်ကြီး ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်နိုင်ဦးက ပြောကြားသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကော်မရှင်မှသိရှိရသည့် အချက်အလက်များအရ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း သုံးလကျော်ကျန်ရှိသည့် ကာလအတွင်း တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄ ဒသမ ၃၈၂ ဘီလီယံခန့်ရှိနေပြီး ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တစ်နှစ်တာအတွင်း တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှာ ၄ ဒသမ ၁ ဘီလီယံသာရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ဘဏ္ဍာနှစ် မကုန်မီမှာပင် ၀ ဒသမ ၃ ဘီလီယံခန့် မြင့်တက်လာခဲ့သည်။ ထို့အပြင် နိုင်ငံခြားဘဏ်လုပ်ငန်းများနှင့် တန်းတူရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရန် ပြည်တွင်းဘဏ်လုပ်ငန်းများ အသင့်ရှိနေခြင်းကလည်း ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများကို စီးပွားရေးသဘောတရားအရ ယုံကြည်စိတ်ချမှု

လုပ်ငန်း၊ ဓာတုနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုတွေ တိုးတက်လာနိုင်သလို သစ်အခြေခံလုပ်ငန်း၊ လျှပ်စစ်လုပ်ငန်းနှင့် မော်တော်ကား ထုတ်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်း စက်ရုံအလုပ်ရုံတွေ တိုးတက်လာမယ်"ဟု မြန်မာ E Guard သုတေသနဆိုင်ရာ စစ်တမ်းကောက်ယူသည့် လုပ်ငန်းစုံမှ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်ဦးအေးသီဟက ဆိုသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကော်မရှင်၏ ခန့်မှန်းထားချက်များအရ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃ နှစ်ဘီလီယံထိ မျှော်မှန်းထားပြီး ယခုကဲ့သို့ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် တိုးတက်လာခြင်းသည် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ပိုမိုအားကောင်းလာမည်ဖြစ်ကာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှာမူ လုပ်ငန်းကြီးများ အများဆုံးလာရောက်လုပ်ကိုင်မည့်နှစ်ဖြစ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ "ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တစ်နှစ်လုံး ဝင်ရောက်လာတဲ့ နိုင်ငံခြားတိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုက အားရဖွယ်ပါ။ လုပ်ငန်းအသစ် အများအပြားကို မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မရှင်က ချထားပေးခဲ့ပါတယ်။ စက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာခြင်းက တိုင်းပြည်ဝင်ငွေတိုးပွားစေရုံမက အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းကောင်းတွေကို လည်းဖော်ထုတ်ပေးပါတယ်။ လက်ရှိမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို တရုတ်နိုင်ငံက အများဆုံး လုပ်ကိုင်နေပေမယ့် လာမယ့် သုံးနှစ်တာအတွင်း အာရှနှင့် ဥရောပနိုင်ငံတွေအများစုက မျှမျှတတဝင်ရောက်လာနိုင်ဖွယ်ရှိတယ်"



ဟု ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်နိုင်ဦးက ပြောကြားသည်။ ထို့အပြင် တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အားကောင်းလာပါက လက်ရှိကြိုတွေ့နေရသည့် ကုန်သွယ်မှုလုံခြုံခြင်းများကို ကာကွယ်နိုင်ပြီး ပို့ကုန်နှင့် သွင်းကုန်အချိုးမျှတမှု ပြန်လည်ရရှိနိုင်ရန် စီးပွားရေးပညာရှင်များက မျှော်မှန်းကြသည်။ ယခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏

ပို့ကုန်ပမာဏမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၉၅၅ ဒသမ ၇၈၃ သန်းရှိနေပြီး သွင်းကုန်မှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၃၆၇ သန်းရှိခြင်းကြောင့် ကုန်သွယ်မှုလုံခြုံရေးအတွက် အချိုးမျှတစေရန် မျှော်လင့်ချက်ဖြစ်ပြီး ကုန်သွယ်မှုလုံခြုံရေးကွာဟမှုများသည် ရေရှည်စီးပွားဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အတားအဆီးဖြစ်လာနိုင်ပြီး AFTA နှင့် ACE ပုံစံ လျှောက်လှမ်းမှုများတွင် လည်း ထိခိုက်နိုင်ခြင်းကြောင့်

နိုင်ငံတော်မှ တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အားကောင်းလာစေရန် နိုင်ငံတကာအစိုးရများ၊ အဖွဲ့အစည်းများကို ချိတ်ဆက်ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိသည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ်အတွင်း တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အများဆုံးနိုင်ငံအဖြစ် ယခင်နှစ်အတိုင်း တရုတ်နိုင်ငံမှ ဦးဆောင်နေပြီး ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့က ဒုတိယနှင့် တတိယအများဆုံးနိုင်ငံများဖြစ်ကြပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံနှင့် သံတမန်ရေးရာအရ ဆက်ဆံရေးမြင့်မားလာသော အီးယူအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် ဂျပန်၊ ကိုရီးယား အစရှိသည့် အာရှထိပ်သီးနိုင်ငံများလည်း ပါဝင်လာနိုင်ဖွယ်ရှိကာ လာမည့်နှစ်တွင်လည်း အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းများမှ နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အမြင့်ဆုံးဖြစ်လာနိုင်ကြောင်း စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အကြံပေး ဒေါက်တာမောင်အောင်က ပြောကြားသည်။



မြန်မာ့အစိုးရ အားပေးနေခြင်း တို့ကြောင့် တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အတွက် အဟန့်အတားသဖွယ်ရှိနေသေးသော်လည်း လက်ရှိ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် အားကောင်းလာသော နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးများကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်သည် မျှော်မှန်းသလောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အရှိန်တက်လာနိုင်ပြီး အသစ်အသစ်သော လုပ်ငန်းရှင်များ၏ မျက်စိကျစရာ စီးပွားရေး စားကျက်တစ်ခု ဖြစ်လာနိုင်ကြောင်း ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ကျောင်း

ကို ပေးစွမ်းနိုင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း စိတ်ချစိတ်ဝင်စားစွာ ဝတ်ယူညွှန်ပြ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ဦးကျော်လင်းက ပြောကြားသည်။ "တိုက်ရိုက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှာ သီလဝါစက်မှုဇုန်ကို အခြေပြုပြီး နိုင်ငံတကာစီးပွားရေးပညာရှင်တွေ သုံးသပ်ချက် ထွက်ထားပါတယ်။ အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းက ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်းမှာလည်း တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုထိပ်ဆုံးက ရပ်တည်နေမှာပါ။ စားသောက်ကုန်နှင့် အဖျော်ယမကာ

လက်ရှိမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေကို တရုတ်နိုင်ငံက အများဆုံး လုပ်ကိုင်နေပေမယ့် လာမယ့်သုံးနှစ်အတွင်း အာရှနှင့် ဥရောပနိုင်ငံတွေအများစု မျှမျှတတ ဝင်ရောက်လာနိုင်ဖွယ်ရှိ . . .

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၈၊ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁(ကမာရွတ်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၉)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၆၀ ဧက နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်ဖြစ်ပြီး အမည်ပေါက်မှာ ဦးအောင်ဝင်း၊ ဒေါ်ကျွန်းမြင့် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်အိမ်အားပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်(၈၀၂၄/၂၀၁၄)တင်ပြ၍ ဒေါ်ကျွန်းမြင့် ၁၂/တတန(နိုင်) ၀၉၉၈၄၄ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား (မူရင်း)အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ မြေတိုင်းဌာနခွဲ၊ မြို့နယ်အဖွဲ့အစည်း၊ ၁၀၄/၂၀၁၄၊ တရားမစာရိယူအမှတ် ၃၉/၂၀၁၄ ကိုတင်ပြ ချိတ်ဆက်ရုံးတံလစ် ဒေါ်ကြည်ကြည်စန်း ၁၄/လမန(နိုင်)၀၀၄၁၅၂ ကအရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြေတိုင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

RECRUITMENT Walk In Interview

Due to our expansion program we hereby invite potential candidates to fill the following position:-

- BUSINESS DEVELOPMENT ADVISORS

Requirement-

- Graduates in all fields are encouraged
- Minimum 1 year working experience
- Must have good business contacts and communication skills
- Fluent in English is an advantage
- Both male and female candidates are encouraged to apply
- Good salary including commission and bonuses
- Age between 21 to 35 years

We will provide the necessary training and support for you to embark on this exciting and lucrative career.

Interested candidates can contact Mr.James Lai at: Unit 902, Sakura Tower, 339 Bogyoke Aung San Road, Kyaukdata Township, Yangon. james@ggclgroup.com Global Growth Co.,Ltd.

ကျော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဖိတ်ကြားလွှာ

ကျော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)မှ တတိယအကြိမ် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေး၊ ပညာရည်ချွန် ဆုချီးမြှင့်ပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ(အသက် ၇၀နှင့် အထက်) အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပရန်ရှိပါသဖြင့် ကျော့သောင်းသူ ကျော့သောင်းသားများနှင့် အသင်းသူ အသင်းသားများအားလုံး မပျက်မကွက် ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအတွက် ကန်တော့ခံမည့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏စာရင်းကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ပထမ ပတ်နောက်ဆုံးထား၍ အသင်းတည်ရှိရာ အမှတ်(၇၀)၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်သို့ လာရောက် စာရင်းပေးသွင်းပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

နေ့ရက် - ၁၈-၁-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
အချိန် - နံနက် ၁၀း၀၀ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂း၀၀ နာရီအထိ
အကျွေးအမွေး - ရှမ်းမုန့်တီနှင့် ကော်ဖီ
နေရာ - HOTEL YANGON, ROYAL BALL ROOM, SECOND FLOOR
ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းနှင့် ပြည်လမ်းထောင့်၊ (၈)မိုင်မီးပွိုင့်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ကျော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၂၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၂၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၂၀၊ သီရိလမ်း၊ ၂၄ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ် ဦးသန့်ဇင် TKA-၀၀၆၅၈၅ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည် ပေါက် ဦးသန့်ဇင်(တရားရုံး) ကိုယ်စား ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် တရားရုံး၏ တရားမကြီးအမှုအမှတ် ၁၀၄/၂၀၁၄၊ တရားမစာရိယူအမှတ် ၃၉/၂၀၁၄ ကိုတင်ပြ ချိတ်ဆက်ရုံးတံလစ် ဒေါ်ကြည်ကြည်စန်း ၁၄/လမန(နိုင်)၀၀၄၁၅၂ ကအရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြေတိုင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက် နိုင်ပါ ကြောင်း

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၈/FMI အိမ်ရာ)၊ မြေကွက် အမှတ် (၁၄၅၆/B)၊ဧရိယာ ၀ဒသမ၁၄၇၈၈ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ဖြစ်ပြီး အမည် ပေါက်မှာ ဒေါ်တင်တင်နီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်အိမ်အား အရောင်း အဝယ်စာချုပ် (၈၂၇၃/၂၀၁၄)တင်ပြ၍ ဦးအောင်ဝင်း ၁/မကန(နိုင်) ၀၁၇၉၃၆ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း)အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြေတိုင်းဌာနခွဲ၊ မြို့နယ်အဖွဲ့အစည်း၊ ၁၀၄/၂၀၁၄၊ တရားမစာရိယူအမှတ် ၃၉/၂၀၁၄ ကိုတင်ပြ ချိတ်ဆက်ရုံးတံလစ် ဒေါ်ကြည်ကြည်စန်း ၁၄/လမန(နိုင်)၀၀၄၁၅၂ ကအရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြေတိုင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယာဉ်ပျက်စီးမှုအမှတ် ပိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၃ယ/၆၁၉၈၅၊ Honda Wave 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမင်းထွန်း ၁၀/မဒန(နိုင်)၁၉၃၅၇၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လက်ထပ်တင်ပြရန် ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ မြေတိုင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံ ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးက ကြီးပွားကျင်းပသော ၂၀၁၃ ခုနှစ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် ထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ ရှင်စောပုလမ်းရှိ Myanmar Event Park ၌ ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမုန်တို့ တက်ရောက်အားပေးချီးမြှင့်သည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု ချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ညနေ ၅ နာရီတွင် စတင်ကျင်းပရာ ရွှေနတ်သမီးအဖြစ် မော်ဒယ်သရုပ်ဆောင် ခိုင်သလင်ယုဝါက ကြယ်စင်ကို သယ်ဆောင်လာပြီး စည်သူဒေါက်တာ ဗိုလ်ကလေး တင့်အောင်က စင်မြင့်တွင် စိုက်ထူပေးကာ အခမ်းအနားကို စတင်ဖွင့်လှစ်သည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင် အစည်းအရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးလူမင်းက မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လောက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပန်ကြားတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားမှူးများက မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုများ မကြေညာမီ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု



နောက်ခံသမိုင်းကြောင်း အကျဉ်းချုပ် တင်ပြခြင်း၊ အဖွင့် LED အထူးပြု လုပ်ချက်တင်ဆက်မှု အစီအစဉ်နှင့်

အမျိုးသား အမျိုးသမီး ရွှေကြိုများနှင့် မိတ်ဆက်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သည်။ **စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁**

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ၂၀၁၃ ခုနှစ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် ထူးချွန်ဆုရရှိသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။
ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုရရှိမှု

စဉ်	ဆုအမျိုးအစား	ဇာတ်ကားအမည်	ဆုရရှိသူ
၁။	အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် တေးဂီတဆု	ကြယ်စင်မော်ကွန်း	ဂီတမှူး စန္ဒရာ တင်ဝင်းလှိုင်
၂။	အကောင်းဆုံး အမျိုးသမီးဇာတ်ပို့ဆု	စုန်းပြုံး	ခိုင်သင်းကြည်
၃။	အကောင်းဆုံး အမျိုးသားဇာတ်ပို့ဆု	နင်စေရင်	မင်းဦး
၄။	အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် ဒါရိုက်တာဆု	စေတန်ရဲ့ ကချေသည်	ဒါရိုက်တာစိုင်း
၅။	အကောင်းဆုံး အမျိုးသမီးဇာတ်ဆောင်ဆု	နင်စေရင်	ဝတ်မှုန်ရွှေရည်
၆။	အကောင်းဆုံး အမျိုးသားဇာတ်ဆောင်ဆု	နင်စေရင်	ပြေတီဦး

မေခရိုစီးပွားရေး တည်ငြိမ်မှုနှင့်စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇
မေခရိုစီးပွားရေးတည်ငြိမ်မှုနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု (Macroeconomic Stability and Sustainable Development) ဆိုင်ရာ စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းကစတင်ကာ အမျိုးသား မှတ်တမ်းများ မော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန အမှတ်(၁၀၄) ပြည်ထောင်စုရိပ်သာလမ်း ဒဂုံမြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပသည်။
အဆိုပါ စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲသို့

ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်၊ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကဲဇော်၊ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်မောင်နှင့် သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသား စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

ရွန်းလဲတောက်ပ ငွေကြယ်ပွင့်တို့ရဲ့ အကယ်ဒမီည ဆုရရှိသူတို့၏ ရင်ခုန်စကား

စာမျက်နှာ ၄

လေပိအားနည်းရပ်ဝန်း ပိုမိုအားကောင်းလာ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ - ယနေ့ မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အနောက်တောင်ပိုင်း၌ ဖြစ်ပေါ်နေသော လေပိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ပိုမိုအားကောင်းလာနိုင်ပြီး ယနေ့ မွန်းလွဲမှ နောက် ၄ နာရီအတွင်း မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။ (မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန)

ယနေ့ မာတိကာ
ငါ့သရောက်နယ်မှ သူရဲကောင်း ပုဂံပိလ်ချို
ဆောင်းပါး စာ-၁၆
ထိုင်းနိုင်ငံရောက် ပြန်မာနိုင်ငံသား များအား လူ့အခွင့်အရေးနှင့်အညီ သာစစ်သေးရန် ထိုင်းရဲတပ်ဖွဲ့
သဘောတူ စာ-၂၀

ကြော်ငြာအချုပ်ပိုင်ရုပ်မျက်နှာပါရှိ
ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပိုင် ရုပ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ရွှေမြန်မာ
အမှတ်တံဆိပ်
ရွှေချင်းဆိုးပျောက်ဆေးရည်ကိုသောက်ပါ။

ပင်လယ် - ဆမုတ်(၁၀၀၉)၊ ဓမ္မာပဒေသာလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရုံး - ၀၉၇၃၀၆၂၄၆၁။ www.facebook.com/shwemyanmar-traditional-pharmacy

နေပြည်တော်-ဓာတ်ညွှန်း၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ ဓာတ်ညွှန်းအဖွဲ့၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဓာတ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံး-ခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်း-ညွန့်(၁)၊ ရိုင်းချို(၂)ရပ်ကွက်၊ ပခုက္ကူမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဓာတ်ပုံကင်သတ္တုအမှတ်-၄၀၊ ဓာတ်ညွှန်းအဖွဲ့၊ ၀၁-၂၅၄၃၀၅၊ မန်ချောင်း-ဓာတ်ညွှန်းအဖွဲ့၊ ၀၁-၂၅၄၃၀၆၊ မြန်မာ့အလင်း၊ ၀၁-၂၅၄၃၀၇၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၂၅၄၃၀၄

Gmail: mmalim.npt@gmail.com, www.facebook.com/MYANMALINNEWS

R. 488 မြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမူများလုပ်ငန်း၊ ကြော်ငြာရေးရာဇာနည်ကြီးအမှတ်၊ ရတနာတော်